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GAGİAD, DEİK ÜYESİDİR

Aysun Bor

Değerli Genç Çizgi Okurları;

Derneğimizin kuruluşundan itibaren hepimizin değerlisi 
olan Genç Çizgi dergimizin 57. sayısının editörlüğünü 
yapmanın çok büyük gururu ve mutluluğunu yaşıyor 
ve derneğimizin misyon ve vizyonu doğrultusunda 
gerçekleştirdiğimiz pek çok farklı faaliyetten birkaçına 
değinmek istiyorum. 
Bu sayıda, yoğun bir katılım ile gerçekleşen 16. Dönem 
Yönetim Kurulu seçimine yer verdik. Yeni Yönetimimiz ile 
birlikte geleceğe dair yeni ve güçlü adımlar için sizlerin 
takdiri ile devraldığımız bayrağı daha da yukarı taşımak 
gayesi ile büyük bir kararlılıkla çaba gösteriyoruz.
Görevimizi devralmamız ile birlikte yeni Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz ve Kadınlar Kurulumuz ile şehrimiz protokolüne 
ziyaretlerimizi gerçekleştirdik. Her yıl düzenlediğimiz 
bağış kampanyamızı bu yıl da düzenledik ve birlikten 
doğan gücümüz ile birlikte 12500 kişiye Kadir Gecesi’nde 
Büyükşehir Belediyesi iftar çadırlarında iftar yemeği 
organize ettik. Değişen ve gelişen gündemi daha iyi 
takip edebilmek ve faaliyetlerimizi sürdürülebilir hale 
getirebilmek amacına bağlı olarak dijitalleşme ve 
sürdürülebilirlik komisyonlarını oluşturduk. Büyük bir 
heyecanla toplantılarına başlayan komisyonlarımızın 
faaliyetlerine dergimizde yer verdik. Ekonomi gündemini 
yakından takip ettiğimiz ekonomi buluşmaları 
programımızda Prof. Dr. Hakan Kara’yı konuk ederek, sizler 
için verimli ve kaliteli geçen bir panel gerçekleştirdik. 
Geçmişimizden aldığımız güç ile daha da büyüyüp 
güçlenerek hedef aldığımız ilkeler ışığında ülkemiz, 
bölgemiz, şehrimiz ve üyelerimiz için her zaman daha 
iyinin peşinde olmaya devam ettik. Aramıza yeni katılan 
üyelerimiz de gücümüze güç kattı, hepsine hoş geldiniz 
diyorum.
Yazılarıyla dergimizin içeriğini zenginleştiren ve önemli 
katkılar sağlayan Sayın Eda Uslu’ya ve Sayın Çınar 
Özyaşar’a teşekkür ediyorum. Dergimize sponsor olan 
firmalara da ayrıca teşekkür etmek istiyorum.
Bu sayımızda olduğu gibi bir sonraki sayımızda da sizlerle 
hep daha iyiyi ve daha yeniyi bir araya getirerek, GAGİAD 
gündemini ve diğer gelişmeleri sizlere en verimli şekilde 
sunmayı umut ediyoruz.

Sevgi ve Saygılarımla...
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Değerli Genç Çizgi Okurları;

31 yıllık köklü geçmişimizin kıymetli yayını 
olan Genç Çizgi dergimizin 57. sayısında siz 
değerli okuyucularımızla 16. Dönem Yönetim 
Kurulu Başkanı olarak buluşmanın heyecanı 
ve mutluluğunu yaşıyorum. Öncelikle 
belirtmek isterim ki 16. Olağan Genel 
Kurulumuzun yoğun katılım ve coşkuyla 
geçmesi bizi yeni dönem için fazlasıyla 
motive etti. Sizlerden aldığımız motivasyonla 
devraldığımız görevimize emin adımlarla 
başladık.
 
Görevimizi devraldığımız süreden itibaren, 
derneğimizin hedefleri doğrultusunda 
gerçekleştirdiğimiz faaliyetlerden birkaçına 
değinmek istiyorum. Şehrimiz protokolüne 
Yönetim Kurulu Üyelerimizle birlikte 
ziyaretlerimizi gerçekleştirdik. Her yıl 
geleneksel olarak düzenlediğimiz ve 
dayanışma ruhumuzu güçlendirdiğimiz 
GAGİAD İftar ve Sahur programımızda tüm 
üyelerimiz ve aileleriyle bir araya geldik. 
2024 yılı ramazan ayı bağış kampanyamızı 
kıymetli desteklerinizle gerçekleştirdik. Bu 
kapsamda toplamda 12500 kişiye, farklı 
ilçelerimizde Kadir Gecesi’nde iftar yemeği 
vermek üzere organizasyon düzenledik.
   
Derneğimizin kuruluşundan itibaren 
hedeflediği; genç nesiller arası ortak 
aklın oluşturulması, şehirdeki yatırım 
ekosisteminin, şehir yaşamının geliştirilmesi 
ve korunması, derneğimizin devamlılığının 

sağlanması, üyelerimize kaliteli hizmetlerin 
sunulması hedeflerini rehber edinerek 16. 
Dönem komisyonlarımızı kurduk. Değişen 
ve dönüşen gündemi her zaman daha 
iyi takip edebilmek adına dijitalleşme ve 
sürdürülebilirlik komisyonlarını ve bu yıl 
ikincisini gerçekleştireceğimiz Kültür Sanat 
Festivalimizin sürdürülebilirliği için kültür 
sanat komisyonunu kurduk.
 
Her yıl gerçekleştirdiğimiz Ekonomi 
Buluşmaları programımızda ülkemizin 
tanınmış, saygın ve alanında başarılı 
ekonomistlerini üyelerimizle buluşturmakta 
ve ekonomi alanındaki değerlendirmelerini 
dinlemekteyiz. Bu kapsamda Prof. Dr. Hakan 
Kara ile Ekonomi Buluşması programını 
yoğun katılım ile gerçekleştirdik.

Gerçekleştirdiğimiz faaliyetlerin referansı ile 
iş dünyasının dinamiklerini ve ihtiyaçlarını 
dikkate alarak, derneğimizin 16. döneminde 
iş insanlarına yönelik kapsamlı projeler ve 
etkinlikler gerçekleştirmeyi hedefliyoruz. 
İş dünyasının değişen koşullarına uyum 
sağlamak ve rekabet gücünü artırmak 
adına çeşitli seminerler, workshoplar ve 
networking etkinlikleri düzenleyerek iş 
insanlarının bilgi ve deneyim paylaşımını 
destekleyeceğiz. Geleceğin iş dünyasının 
gereksinimleri doğrultusunda dijital dönüşüm, 
sürdürülebilirlik ve sosyal sorumluluk 
konularında iş insanlarının farkındalığını 
artırmak için çeşitli projeler geliştireceğiz. Bu 
sayede, iş dünyasının topluma karşı daha 
duyarlı, çevreye ve insanlığa katkı sağlayan 
bir yapıya dönüşmesine destek olmayı 
amaçlıyoruz.
  
Yazılarıyla dergimizin içeriğini zenginleştiren 
ve önemli katkılar sağlayan Sayın Eda 
Uslu’ya ve Sayın Çınar Özyaşar’a teşekkür 
ediyorum.
 
Daha önce belirttiğim gibi motive bir 
şekilde yeni döneme başladık. Kadınlar 
Kurulumuzunda destekleri ile derneğimiz 
için her zaman en iyisi için çalışacağız. 
Bu çalışmaları bizimle daha ileriye taşıyan 
ve taşıyacak olan herkese en içten 
teşekkürlerimi sunuyorum. 

Sevgi ve saygılarımla…

Yiğitcan KONUKOĞLU
GAGİAD YÖNETİM KURULU BAŞKANI
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GAGİAD 16. OLAĞAN 
GENEL KURULU GERÇEKLEŞTİ
Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği’nin (GAGİAD) 16. Olağan Genel Kurul Toplantısı üyelerin 

yoğun katılımıyla gerçekleşti. 

AGİAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Cihan Koçer, GAGİAD 16’ncı Olağan 
Genel Kurulu’nda görevi Yiğitcan 
Konukoğlu’na devretti. Sanko Tekstil 
Yönetim Kurulu Üyesi olan Yiğitcan 
Konukoğlu, GAGİAD 15. Dönem Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı olarak görev 

yapıyordu. Gaziantep’in önde gelen sivil toplum 
kuruluşlarından GAGİAD’ın iki yılda bir gerçekleşen 
ve bu yıl 16’ncısı düzenlenen Olağan Genel Kurulu, 2 
Mart Cumartesi günü dernek merkezinde gerçekleşti. 
GAGİAD Kurucu Başkanı ve Sanko Holding Yönetim 
Kurulu Başkanı Adil Sani Konukoğlu, GAGİAD Geçmiş 
Dönem Başkanları Nejat Koçer, Erhan Özmen, Yaşar 
Erturhan, Taner Özdurak, Bora Tezel, Ege Genç İş 

İnsanları Derneği Başkanı Alp Avni Yelkenbiçer, Şırnak 
Genç İş İnsanları Derneği Başkanı Nihat Bilişik ve 
dernek üyelerinin yoğun katılım sağladığı Genel Kurul; 
divan teşekkülü ve divana yetki verilmesinin ardından 
saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın okunması ile başladı. 

GAGİAD 16. Olağan Genel Kurulu’nda; Yönetim ve 
Denetim Kurulu raporları okunarak, Genel Kurul 
tarafından ibra edildi. Ardından Yönetim Kurulu, 
Denetleme Kurulu ve Haysiyet Divanı Üyelerinin asil ve 
yedek seçimi gerçekleştirildi. Genel Kurul sonucunda 
GAGİAD 15. Dönem Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Yiğitcan Konukoğlu, GAGİAD yeni Yönetim Kurulu 
Başkanı ve Deniz Yüksel Konukoğlu ise Kadınlar Kurulu 
Başkanı oldu.
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İki dönemi boyunca GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanlığı 
görevini yürüten Cihan Koçer açılış konuşmasına, 
bugüne kadar verdikleri emek için Yönetim Kurulu 
ve GAGİAD’lılara teşekkür ederek başladı ve şunları 
söyledi:
“Cumhuriyetimizin ikinci yüzyılına adım atmanın 
gururunu yaşadığımız bir dönemde, 30’uncu yılını 
geride bırakan GAGİAD’ın geldiği nokta herkes 
tarafından takdir edilmektedir. Bugün GAGİAD, iş 
dünyasına yön veren, yenilikçi adımlarıyla sektöre 
vizyon katan bir noktadadır. Bizi bugünlere getiren 
öncelikle kuruluşumuzdaki sağlam temellerdir. Bu 
sağlam temelden ilham alarak, 30 yıl boyunca 
durmadan, yorulmadan çalışarak bugünlere geldik. 
Bugüne kadar ulaştığımız başarının bilincinde 
olarak, elbette daha iyi, daha büyük işlere imza 
atmak için var gücümüzle çalıştık, çalışıyoruz. 
Sizlerin de yakinen bildiği gibi, pandemiden küresel 
ekonomideki durgunluğa, yaşadığımız elim deprem 
felaketinden yakın coğrafyamızdaki çatışmalara kadar 
pek çok zorlukta sorumluluk üstlendik. Ekonomik 
alanda ortaya koyduğumuz değerin yanında 
üstlendiğimiz sorumlulukla sosyal hayattan eğitime, 
sürdürülebilirlikten kültür sanata kadar her alanda var 
gücümüzle çalışmaya gayret ettik.”
Koçer, sosyal sorumluluk projeleri, GAGİAD Kültür Sanat 
Festivali, yürütülen Avrupa Birliği projeleri ve daha pek 
çok çalışmayla Gazi şehri her alanda ileriye taşımaya 
gayret gösterdiklerini belirterek, “Düzenlediğimiz 
GAGİAD Kültür Sanat Festivali, Gaziantep’in ilk kültür 

sanat festivali olması ve kapsamlı programıyla, başlı 
başına büyük bir başarıydı ve ulusal anlamda büyük 
ilgi gördü. İnanıyorum ki GAGİAD Kültür Sanat Festivali 
gelenekselleşerek, her yıl heyecanla beklenen bir 
etkinliğe dönüşecek ve Gaziantep sıfatlarına bir de 
‘Kültür-Sanat Şehri’ni ekleyecektir. Her 2 yılda bir 
düzenleyerek geleneksel hale getirdiğimiz GAGİAD 
Ödülleri 13’üncüsünü büyük bir gururla gerçekleştirdik. 
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Birçok değerli ismi ödüllendirdik, genç yetenekleri 
cesaretlendirdik, başarı yolunda ön safta koşanları 
görünür kıldık. Gaziantep’imiz için uluslararası 
alanda yeni ilişkiler geliştirmek, bu toprakların 
girişimci ruhunu dünyayla buluşturmak için 
Avrupa Birliği Projeleri gerçekleştirdik. Türkiye 
Ulusal Ajans ve Avrupa Komisyonu desteğiyle 
hayata geçirdiğimiz Avrupa Birliği Projemiz 
kapsamında webinarlar, eğitimler düzenledik. Gazi 
Şehrimizden yeni girişimler çıkması, yeşil ve 
dijital dönüşüm süreçlerini hızlandırmak amacıyla 
yürüttüğümüz bu projelerin meyvelerini gelecekte 
toplayacağımıza inanıyorum. GAGİAD 14. ve 15. 
Dönem Yönetim Kurulu Başkanı olarak, birlikte 
ürettiğimiz değere, yürüttüğümüz çalışmalara 
öncülük etmekten, 4 yıldır sizlerle birlikte 
şehrimizi ve iş dünyamızı ileriye taşıyacak işlere 
imza atmaktan dolayı gururluyum. Birlikte yol 
yürüdüğümüz, bizleri gururlandıran çalışmalarda 
emeği geçen, çabamıza omuz veren yönetim 
kurulu üyelerimize, komisyon başkanlarımıza, 
komisyon üyelerimize ve tüm üyelerimize 
teşekkürlerimi sunuyorum. Yeni Başkanımız 
ve Yönetim Kurulumuzun yürüttüğümüz bu 
çalışmaları, GAGİAD’ın başarılarını daha da 
ileriye taşıyacağına inancım tam. Göreve gelen 
yeni yönetimimize başarılar diliyor, yönetim 
kurulumuzun GAGİAD’a hayırlı uğurlu olmasını 
diliyorum. Bu büyük aile gelecekte de yeni 
başarılara imza atacaktır. Bizler her zaman 
GAGİAD’ın ve Gaziantep’in emrindeyiz” dedi.
16’ncı Dönem GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı 
olarak göreve gelen Yiğitcan Konukoğlu, kurul 
üyelerinin teveccühüne teşekkür ettiğini 
belirterek duygularını şu şekilde ifade etti:
“Bugün 16. Dönem Yönetim Kurulu olarak 
öncelikle çok mutluyuz ve heyecanlıyız. 14 ve 
15. Dönemde Cihan Başkanımız ile çok güzel 
çalışmalar gerçekleştirdik, bunların devamlılığını 
sağlayacağız. Birkaç hususa değinmek istiyorum. 
Yeni dönemimizde de ana gayemiz, derneğimizin 
kuruluşundan itibaren hedeflediği; genç nesiller 
arası ortak aklın oluşturulması, şehirde yatırım 
ekosistemin ve şehir yaşamının geliştirilmesi 
ve korunması, derneğimizin devamlılığının 
sağlanması, üyelerimize kaliteli hizmetin 
sağlanmasını hedeflemek yönünde olacak. Bu 
dönemde gerçekleştirmeyi planladığımız ana 
başlıklar ise; ekonomi, kültür sanat ve üyeler 
arası iletişimi arttıracak aktivitelerin yapılması, 
derneğimizin kurumsallaşma çalışmalarının 
devamlılığının sağlanması, iki dönemdir 
uygulanan yeni komisyon yapısının devamlılığının 
sağlanması ve geliştirilmesi şeklinde olacak.”
GAGİAD’a bugüne kadar hizmet verenlere 
teşekkür eden Konukoğlu sözlerini şöyle 
tamamladı:
“İki dönemdir omuz omuza çalıştığım değerli 
başkanımız Cihan Başkan’a, Eşi İpek Hanım’a ve 
geçmiş dönemde emek veren Yönetim Kurulu 
Üyelerine teşekkür ediyorum. 
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Cihan Başkan azmi ve kararlılığıyla derneğinize çok 
emek vermiştir. Kendisiyle olan hem abi kardeş 
hem de arkadaşlık ilişkimiz GAGİAD ile güçlenmiştir 
ve bundan sonra da böyle devam edecektir. Bir 
parantez de Kadınlar Kurulu Başkanımız Sayın Selin 
Akcan için açmak istiyorum. Kendisi GAGİAD için 
her zaman en samimi ve temiz duygularla çalıştı 

kendisine ve GAGİAD için büyük emekler veren Eşi 
Mehmet Akcan’a derneğimize katkılarından dolayı 
teşekkür ediyorum.’’
Genel Kurul sırasında Divan Başkanlığını Mustafa 
Topçuoğlu’nun, üyeliklerini Erhan Özmen ve Yaşar 
Erturhan’ın yapmasından ötürü kendilerine teşekkür 
edildi.
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GAGİAD 16. OLAĞAN 
GENEL KURULUNDA 
GÖREV DAĞILIMI 

YAPILDI
Yoğun katılımla gerçekleşen Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği’nin (GAGİAD) 16. Olağan 
Genel Kurul Toplantısı’nda Yönetim Kurulu görev dağılımı şu şekilde oluştu;

•Yiğitcan Konukoğlu (Yönetim Kurulu Başkanı)
•Yunus Kara (Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı)
•Mehmet Onur Konukoğlu (Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı)
•Tuğçe Topçuoğlu
•Mert Bülent Güllüoğlu 
•Erman Erturhan 
•Necip İbrahim Teymur 
•Seçkin Yıldırımdemir
•Burak Fadıloğlu 

(GAGİAD) 16. Olağan Genel Kurul Toplantısı’nda yeni dönem Kadınlar Kurulu görev 
dağılımı şu şekilde oluştu;

•Deniz Yüksel Konukoğlu (Kadınlar Kurulu Başkanı)
•Ayten Kara 
•İdil Konukoğlu 
•Eylül Güllüoğlu 
•Nida Erturhan 
•Zeynep Teymur
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(Sağdan Sola) Burak Fadıloğlu,, Erman Erturhan, Tuğçe Topçuoğlu , Mehmet Onur Konukoğlu , Yiğitcan 
Konukoğlu , Yunus Kara ,Mert Bülent Güllüoğlu , Necip İbrahim Teymur , Seçkin Yıldırımdemir

(Sağdan Sola) Nida Erturhan, İdil Konukoğlu, Deniz Yüksel Konukoğlu ,Ayten Kara, 
Eylül Güllüoğlu, Zeynep Teymur

GAGİAD 16. Dönem

Yönetim Kurulu

GAGİAD 16. Dönem

Kadınlar Kurulu
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YAZA MERHABA PARTİSİ
Derneğimizin Yönetim Kurulu'na bağlı Sosyokültürel Aktiviteler Komisyonu, Komisyon 

Başkanı Furkan Bakbak ve Komisyon Üyelerinin özverili çalışmalarıyla, her yıl gelenekselleşen 
"Yaza Merhaba" partisinin bu yılki organizasyonunu büyük bir başarıyla gerçekleştirdi.

AGİAD üyelerinin katıldığı etkinlik, bu 
yıl Gaziantep Divan Ruuf’ta düzenlendi 
ve derneğimizin geçmişten günümüze 
gelen değerli üyelerinin geniş 
katılımıyla gerçekleşti.
Geceye, 16. Dönem Yönetim 
Kurulumuzun yanı sıra, Geçmiş Dönem 

Yönetim Kurulu Başkanlarımız, Geçmiş Dönem Kadınlar 
Kurulu Başkanlarımız ve derneğimizin kıymetli üyeleri 
yoğun ilgi gösterdi. Katılımcılar, DJ eşliğinde çalınan 
müziklerin keyfini çıkararak, yaz mevsiminin gelişiyle 
birlikte coşkulu bir atmosferde buluştular.

Bu özel gece, derneğimizin geleneklerini yaşatma ve 
topluluk bağlarını güçlendirme misyonunu bir kez daha 
pekiştirdi. Hem eski dostlarla hasret giderme hem de 
yeni üyelerle tanışma fırsatının sunulduğu etkinlik, 
sosyal etkileşimi artırarak üyelerimizin bir araya 
gelmesini ve keyifli anlar geçirmesini sağladı.
Sosyokültürel Aktiviteler Komisyonu'nun başarılı 
organizasyonu ve Furkan Bakbak ile Komisyon 
Üyelerinin özverili çalışmaları sayesinde gerçekleşen 
bu anlamlı etkinlik, derneğimizin sosyal ve kültürel 
dinamizmini desteklemiş ve topluluğumuza unutulmaz 
bir gece yaşatmıştır.
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Her yıl olduğu gibi, bu yıl da 
yaza merhaba diyerek dostluk ve 
dayanışma ruhunu canlı tutan bu 
parti, derneğimizin birlikteliğini daha 
da güçlendirmiştir. Etkinliğe katkıda 
bulunan herkese teşekkür ederiz.

YAZA MERHABA
PARTİSİ
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YAZA MERHABA
PARTİSİ
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GAGİAD BAŞKANLAR 
KURULU TOPLANTISI

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneğinin (GAGİAD) birbirinden değerli Geçmiş Dönem Başkanları 
ve Yönetim Kurulu Başkanımız Cihan Koçer ile geçtiğimiz günlerde Başkanlar Kurulu Toplantısı 

için bir araya geldi. 

AGİAD Başkanlar Kurulu Toplantısı 
GAGİAD Kurucu Başkanımız Adil 
KONUKOĞLU ve Geçmiş Dönem 
Başkanlarımız Nejat KOÇER, 
Mustafa TOPÇUOĞLU, Erhan 
ÖZMEN, Ertuğrul TEYMUR, Taner 
ÖZDURAK ve Yönetim Kurulu 

Başkanımız Cihan KOÇER’in değerli katılımlarıyla 
gerçekleştirilmiştir. 
Yapılan bu toplantıda değerli Kurucu Başkanımız 
olan Sayın Adil KONUKOĞLU ve Geçmiş Dönem 
Başkanlarımıza 2020-2024 yılları arasında 

gerçekleştirilmiş olan proje ve faaliyetlerin 
verimliliği hakkında dönem değerlendirmesi 
şeklinde bilgilendirmeler verilmiştir. Yapılan 
gerekli bilgilendirmelerin ardından 2024 yılında 
gerçekleştirilmesi planlanan faaliyetler ve projeler 
hakkında kurucu başkanımız olan Sayın Adil 
KONUKOĞLU’na ve Geçmiş Dönem Başkanlarımıza 
önem arz eden bilgiler aktarılmıştır. Gerçekleştirilen 
bu toplantı Geçmiş Dönem Başkanları ve mevcut 
Yönetim Kurulunun birlikte gerçekleştirmiş olduğu  
gerekli istişarelerin akabinde fotoğraf çekimleri ile 
son bulmuştur.

GENÇ ÇİZGİB İ Z D E N  H A B E R L E R
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GAGİAD’DAN ÖĞRENCİLERE 
ANLAMLI DESTEK

Ekonomi alanındaki çalışmalarının yanında toplumsal fayda odaklı girişimleriyle de dikkat 
çeken Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD), Gaziantep’in İslahiye ilçesindeki tüm 

öğrencilere mont ve ayakkabı bağışında bulundu.

Ülkemizin yaşadığı 6 Şubat depremlerinin ilk 
anından itibaren afetzede vatandaşlarımıza 
yönelik desteklerini sürdüren GAGİAD, bölgenin 
yeniden ayağa kalkması için çalışmalarına devam 
ediyor. 1 yıldır acil ihtiyaçların temininden ticari 
hayatın yeniden canlandırılması, gıda temininden 
barınma alanlarına kadar pek çok konuda destek 
çalışmaları yürüten dernek, şimdi de 
İslahiye'de ki öğrencilere yönelik 
anlamlı bir çalışmaya imza attı. 
GAGİAD, havaların soğumasını 
da göz önünde bulundurarak, 
tüm öğrencilere mont 
ve ayakkabı hediye 
etti. Hediyeler İslahiye 
Koordinatör Kaymakamı 
Çiğdem Dede, Gaziantep 
Valiliği İl Sivil Toplumla 
İlişkiler Müdürü Fatih 
Ayhan, İslahiye İlçe 
Milli Eğitim Müdürlüğü 
Şube Müdürü Muhammet 
Polat, GAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Cihan Koçer 
ve Yönetim Kurulu Üyeleri 
Halit Güleç ve Mert Güllüoğlu’nun 
katılımlarıyla dağıtıldı.
İslahiye'nin Nurdağı ile birlikte Gaziantep'in 
6 Şubat depremlerinden en çok etkilenen 
ilçelerinden olduğunun altını çizen GAGİAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Cihan Koçer, Gaziantep 
için iyi günde de kötü günde de kararlılıkla 
çalıştıklarının altını çizerek şunları söyledi:

“Gaziantep'imizin güzel ilçesi İslahiye'de 
bulunmaktan, öğrencilerimizin yüzündeki sıcak 
gülümsemeyi görmekten dolayı çok mutluyuz. 
GAGİAD olarak 30 yıldır ülkemize, bölgemize, 
şehrimize değer katmak için çalışıyoruz. 
Üzerimize düşen sorumluluğun gereği olarak, 
her zaman vatandaşlarımızla dayanışma içinde 

olmaya gayret gösterdik, gösteriyoruz. Tam 
da bu nedenle bugün İslahiye’de, 

çocuklarımızın yanında olmak 
istedik. Çocuklarımızın 

yüzündeki sıcak 
gülümsemeyi gördükten 
sonra da Gaziantep 
için çalışma, zor günde 
insanımızın yanında 
olma kararlılığımız 
daha da arttı. GAGİAD 
olarak, iş dünyasındaki 
misyonumuzun yanı 
sıra toplumsal ihtiyaçlara 

duyarlı bir şekilde 
yaklaşıyor, çözüm üretmek 

için var gücümüzle çalışıyoruz. 
Verdiğimiz her destek, bizim 

için ayrı bir gurur kaynağı oluyor. 
Dernek olarak, bugün olduğu gibi 

gelecekte de benzer adımları atmaya devam 
edeceğiz. Depremin yıkıcı etkilerinin üstesinden 
gelmek, her alanda yaralarımızı sarmak için son 
güne kadar dayanışmanın gücüyle çalışmalarımızı 
sürdüreceğiz.”
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15. DÖNEM KOMİSYON 
ÜYELERİ YEMEKTE BULUŞTU

GAGİAD ailesi olarak gerçekleştirmiş olduğumuz 15. Dönem Komisyon Üyeleri Yemeği 
GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanımız sayın Cihan KOÇER’in öncülüğünde Yönetim Kurulu 

Üyeleri, Komisyon Başkanları ve Komisyon Üyelerinin katılımlarıyla gerçekleştirildi.

AGİAD Yönetim Kurulu Başkanımız 
Cihan KOÇER 15. Dönem Komisyon 
Üyeleri  yemeği konuşmasında 
sözlerine  ilk olarak  davetimize 
icabet etmiş olan tüm Yönetim 
Kurulu Üyelerimize, Tüm Komisyon 
Başkanlarına ve Tüm Komisyon 

Üyelerimize katılımlarından dolayı ‘’Değerli Yol 
Arkadaşlarım’’ vurgusunu yaparak teşekkürlerini taktim 
etmiştir.
Akabinde GAGİAD’ın kurulduğu ilk günden bugüne 
kadar toplumsal faydayı arttırmaya odaklandığını 
dile getirerek sözlerine devam etti. Geride bırakmış 

olduğumuz 30 yılda iş dünyası merkezli bir sivil 
toplum kuruluşu olarak üretim, istihdam, yatırım ve 
ihracatı öncelikli alanlar olarak belirleyerek GAGİAD 
ailesi olarak şehrimize katkılarda bulunulduğunu 
vurguladı.
Değerli üyelerimize birlikte yürüdüğümüz bu yolda 
değer ürettiğimiz bu dönemde ortaya koyduğumuz 
bu başarıları, hepimizin yakından bildiği bizleri 
gururlandıran birkaç veriyi paylaşmak istediğini 
dile getirerek Sanayi- Ticaret Komisyonumuzun 
gayretleriyle pek çok prestijli etkinliği düzenlediğini ve 
bu etkinliklerin kentimizin büyümesine, gelişmesine ve 
kalkınmasına fayda sağladığını vurguladı.
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Sosyal Dayanışma ve Doğa Komisyonumuz vesilesiyle 
hem sosyal yardım ve dayanışma hem de şehrimizin 
çevre bilincini arttırmak ve ağaçlandırma faaliyetlerine 
katkıda bulunmak anlamında bir çok çalışmanın 
faaliyete geçirildiğini dile getirdi.
Son olarak medeniyetler şehri Gaziantep’in 
Sosyokültürel Aktiviteler Komisyonumuz ile kültürel 
zenginliğini öne çıkararak, vatandaşımızın ve 
üyelerimizin kültürel aktiviteler ile buluşmasına vesile 
olduğunu vurgulayarak sözlerini sonlandırdı. 15. Dönem 

Komisyon Üyelerimiz için gerçekleştirmiş olduğumuz 
bu yemekte toplantılara katılımları ile yüksek 
performans göstermiş olan Sosyokültürel Aktiviteler 
Komisyon Üyemiz Sayın M. Onur KONUKOĞLU’na,  
Sanayi Ticaret Komisyon üyesi Sayın İbrahim 
Tibet AKAN’ a Basın Yayın Komisyonumuz da eşit 
performans gösteren iki üyemiz olan Sayın Şafak 
SALICI’ya ve Sayın Cevat GÜLLÜ’ ye ve Ödül Komisyon 
üyemiz olan Sayın İbrahim ÖLÇAL’ a teşekkür belgeleri 
takdim edildi.

B İ Z D E N  H A B E R L E R GENÇ ÇİZGİ
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Yönetim Kurulumuz
Yeni Üyelerimizi ziyaret etti

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu, yeni üyelere hayırlı olsun ziyaretlerini 
gerçekleştirdi.

Gerçekleştirilen ziyaretlerde derneğin vizyonu 
ve misyonundan bahsedilmesinin akabinde 
bugüne kadar yapılmış olan tüm faaliyetler 

hakkında bilgilendirmeler yapılmıştır. Hoş 
sohbetlerin akabinde ziyaretler fotoğraf 
çekimi ile son bulmuştur.

B İ Z D E N  H A B E R L E R

EDA COŞAN- COŞAN YAPI

ABDULKADİR KOÇER
KCR KİMYA

AHMET YUSUF DAĞDELEN
TİDAŞ KİMYA

FAZLI ÇAYIRGAN
PLATİN KUYUMCULUK
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FEVZİ USLU- USLU GÜVEN BOYA
MERT-EMRE AKCAN
 AKCANLAR TEKSTİL

TEVFİK CAN YÜREKLİ
YÜREKLİ İNŞAAT

MERT TUTAK
HASMERT GIDA A.Ş.

MERT AKINAL
AKINAL AYAKKABI
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GOLD ÜYE BULUŞMASI
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Geçmiş Dönem Başkanlarımızın katılımlarıyla gerçekleşen Gold Üyelerimize özel olarak 
düzenlenen akşam yemeği organizasyonumuzda bir araya geldik.

AGİAD ailesinin kuruluşundan bu yana 
önemli bir parçası olan Gold Üyelerimize 
özel düzenlemiş olduğumuz akşam 
yemeğinde tecrübeleriyle bizlere 
rehberlik eden kıymetli büyüklerimizle 
bir araya geldik. Gold üyelerimize özel 

gerçekleştirmiş olduğumuz akşam yemeğimiz GAGİAD 
Kurucu Başkanımız, Geçmiş Dönem Kurucu Başkanlarımız 
Ve Yönetim Kurulumuzun katılımlarıyla gerçekleştirilmiştir.
Yemekte konuşma yapan Yönetim Kurulu Başkanımız 
Cihan KOÇER GAGİAD’ın bugünlere gelmesinde büyük 
emekleri olan siz değerli “Gold üyelerimizle” bir araya 
gelmekten büyük mutluluk duyuyor, hepinizi saygıyla 
selamlıyorum. Diyerek konuşmasına şu sözlerle devam 
etti; ‘’sizler GAGİAD’ın 30 yıllık başarılarla dolu kararlı 
yürüyüşünde yolumuzu açanlar, GAGİAD’ın itibarlı bir 
dernek olarak bugünlere gelmesini sağlayanlarsınız. Bu 
nedenle GAGİAD ve bizler için yeriniz her zaman ayrı. 
Bildiğiniz gibi, bir kurumu var eden, onu geleceğe taşıyan 
en önemli şey, kurum kültürü ve sahip olduğu değerlerdir. 
30 yıl önce ekonomi başta olmak üzere her alanda 
Gaziantep’e ve ülkemize değer katma amacıyla atılan 

temelleri, güçlü bir kurum kültürüne, kurumsallaşmış, 
geleceğe güvenle bakan bir yapıya dönüştüren bayrağı 
layıkıyla devreden başkanlarımız ve Yönetim Kurulu 
üyelerimiz başta olmak üzere tüm GAGİAD’lılar yani 
sizlersiniz. 
Şunu bilmenizi isterim, GAGİAD’ın 14. ve 15. Dönem 
Yönetim Kurulu Başkanı olarak, sizlerin deneyimlerinden 
faydalanarak derneğimizi ileriye taşımak için var 
gücümüzle çalıştık.
Üstlendiğimiz sorumluluğu sadece ekonomik alanla sınırlı 
görmedik, şehrimize olan gönülden bağlılığımızla kültür 
sanattan eğitime, yardım kampanyalarından festivallere 
kadar her alanda değer üretmeye gayret gösterdik. 
Çabamız, gayretimiz, pusulamız daima Gaziantep oldu.
Başkanlığım döneminde bilgi, birikim ve kadirşinaslığınızla 
her zaman yanımızda olduğunuz, bizlere yol gösterdiğiniz 
için her birinize şükranlarımı sunuyorum.
İyi ki varsınız. İyi ki sizlerle birlikte yol yürüme, sizlerin 
birikimlerinden faydalanma şansı buldum. 
Hepinize sevgi ve saygılarımı sunuyorum.’’ dedi.
Başkanın konuşmasının ardından davet canlı türk sanat 
musikisi ve hoş sohbetlerin akabinde son buldu.
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GAGİAD’DAN VALİ 
KEMAL ÇEBER’E ZİYARET

GAGİAD’dan Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanımız Yiğitcan Konukoğlu 
ve Yönetim Kurulu Üyelerimiz Gaziantep Valimiz Sayın Kemal Çeber’i makamında ziyaret etti.

GAGİAD 16. Dönem Yönetim 
Kurulu Başkanı Yiğitcan Konukoğlu, 
Başkan Yardımcısı Yunus Kara, 
M. Onur Konukoğlu, Yönetim 
Kurulu Üyeleri Erman Erturhan, 
Tuğçe Topçuoğlu, Mert Güllüoğlu, 
Necip İbrahim Teymur, Seçkin 
Yıldırımdemir ve Burak Fadıloğlu’ 
nun katılım sağladığı ziyarette; iş 
dünyasının mevcut durumu ve 
yapılabilecek iş birlikleri hakkında 
görüş alışverişinde bulunuldu. 
Ziyaret GAGİAD Başkanı Yiğitcan 
Konukoğlu’nun Gaziantep Valisi 
Kemal Çeber adına dikilen fidanlar 
için hazırlanan sertifika takdimi ve 
çekilen hatıra fotoğrafı ile sonlandı.
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GAGİAD’DAN 5. ZIRHLI 
TUGAY GARNİZON KOMUTANI

ERDİN KAYA’YA ZİYARET
Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanımız Yiğitcan Konukoğlu ve 
Yönetim Kurulu Üyelerimiz, 5. Zırhlı Tugay Garnizon Komutanı Kaya’yı makamında ziyaret etti.

GAGİAD 16. Dönem Yönetim Kurulu Başkanı 
Yiğitcan Konukoğlu, Başkan Yardımcısı Yunus 
Kara ve M. Onur Konukoğlu, Yönetim Kurulu 
Üyeleri Erman Erturhan, Tuğçe Topçuoğlu, 
Mert Güllüoğlu, Necip İbrahim Teymur, Seçkin 
Yıldırımdemir ve Burak Fadıloğlu’ nun katılım 
sağladığı ziyarette; Konukoğlu Erdin Kaya’ya 
GAGİAD’ ın vizyonu, misyonu ve faaliyetleri 
hakkında bilgiler verdi.
Ziyaret GAGİAD Başkanı Yiğitcan 
Konukoğlu’nun 5. Zırhlı Tugay Garnizon 
Komutanı Kaya adına dikilen fidanlar için 
hazırlanan sertifika takdimi ve çekilen hatıra 
fotoğrafı ile sonlandı.

GENÇ ÇİZGİZ İ Y A R E T L E R
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GAGİAD’dan Şahin’e ziyaret
GAGİAD Yönetim Kurulu olarak, Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin’e 

ziyarette bulunduk.

Gaziantep Genç İş İnsanları 
Derneği (GAGİAD) Yönetim 
Kurulu Başkanı Yiğitcan 
Konukoğlu ve Yönetim 
Kurulu Üyeleri, Gaziantep 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Fatma Şahin’e yeni 
dönemi için hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundular.
Ziyarette; Gazi şehrimiz 
için kültür sanat 
alanında iş birliği ile 
gerçekleştirilebilecek 
projeler hakkında görüşüldü.

Z İ Y A R E T L E R
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GAGİAD’DAN GAZİANTEP 
CUMHURİYET BAŞSAVCISI 

İSMAİL KARATAŞ’A ZİYARET
GAGİAD’dan Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanımız Yiğitcan Konukoğlu 

ve Yönetim Kurulu Üyelerini Gaziantep Cumhuriyet Başsavcısı İsmail Karataş makamında ağırladı.

GAGİAD 16. Dönem Yönetim Kurulu Başkanı 
Yiğitcan Konukoğlu, Başkan Yardımcısı Yunus 
Kara ve M. Onur Konukoğlu, Yönetim Kurulu 
Üyeleri Erman Erturhan, Tuğçe Topçuoğlu, 
Mert Güllüoğlu, Necip İbrahim Teymur, Seçkin 
Yıldırımdemir ve Burak Fadıloğlu’ nun katılım 
sağladığı ziyarette; Konukoğlu geçmişten 
bugüne kadar gerçekleştirilen derneğin 
faaliyetleri hakkında bilgiler verdi. 
Ziyaret GAGİAD Başkanı Yiğitcan 
Konukoğlu’nun Cumhuriyet Başsavcısı İsmail 
Karataş adına dikilen fidanlar için hazırlanan 
sertifikanın takdimi ve hatıra fotoğrafların 
çekilmesi ile son buldu.



34 GAZİANTEP GENÇ İŞ İNSANLARI DERNEĞİ www.gagiad.org.tr
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GAGİAD’DAN İL JANDARMA 
KOMUTANI ŞEN’E ZİYARET

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanımız Yiğitcan Konukoğlu ve Yönetim 
Kurulu Üyelerimiz İl Jandarma Komutanı Halil Şen’i makamında ziyaret etti.

GAGİAD 16. Dönem Yönetim Kurulu 
Başkanı Yiğitcan Konukoğlu, Başkan 
Yardımcısı Yunus Kara, M. Onur 
Konukoğlu, Yönetim Kurulu Üyeleri 
Erman Erturhan, Tuğçe Topçuoğlu, 
Mert Güllüoğlu, Necip İbrahim 
Teymur, Seçkin Yıldırımdemir 
ve Burak Fadıloğlu’ nun katılım 
sağladığı ziyarette; Konukoğlu 
derneğin vizyonu, misyonu ve 
faaliyetleri hakkında bilgiler verdi. 
Ziyaret yapılan hoş sohbetlerin 
akabinde GAGİAD Başkanı Yiğitcan 
Konukoğlu’ nun İl Jandarma 
Komutanı Halil Şen adına dikilen 
fidanlar için hazırlanan sertifika 
takdimi ve çekilen hatıra fotoğrafları 
ile sonlandırıldı.
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GAGİAD’DAN İL EMNİYET 
MÜDÜRÜ ÖZCAN’A ZİYARET

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanımız Yiğitcan Konukoğlu ve Yönetim 
Kurulu Üyelerimiz Gaziantep İl Emniyet Müdürü Celal Özcan’ı makamında ziyaret etti.

GAGİAD 16. Dönem Yönetim Kurulu 
Başkanı Yiğitcan Konukoğlu, Başkan 
Yardımcısı Yunus Kara, M. Onur 
Konukoğlu, Yönetim Kurulu Üyeleri 
Erman Erturhan, Tuğçe Topçuoğlu, 
Mert Güllüoğlu, Necip İbrahim 
Teymur, Seçkin Yıldırımdemir ve 
Burak Fadıloğlu’ nun katılım sağladığı 
ziyarette; Konukoğlu İl Emniyet Müdürü 
Celal Özcan’a dernek çalışmaları 
hakkında bilgiler vererek; şehir olarak 
bütün kurum ve kuruluşlarla el ele 
vererek ortak akılla Gazi şehrimiz ve 
Türkiye için yapmayı planladıkları 
çalışmaları iletti. Ziyaret Başkan 
Konukoğlu tarafından Celal Özcan 
adına dikilen fidanlar için hazırlanan 
sertifika taktimi ve çekilen hatıra 
fotoğrafları ile sona erdi.
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GAGİAD GELENEKSEL İFTAR 
VE SAHUR BULUŞMASI

GAGİAD Geçmiş Dönem Başkanlarımız ve Üyelerimiz aileleriyle birlikte; Geleneksel İftar ve Sahur 
Programında bir araya geldiler.

GAGİAD Kurucu Başkanımız Adil 
Sani Konukoğlu ve Geçmiş Dönem 
Başkanlarımızdan Nejat Koçer, Mustafa 
Topçuoğlu, Ertuğrul Teymur, Bora Tezel ve 
Cihan Koçer’in katılım sağladığı derneğimizin 
geleneksel iftar ve sahur programı her 
yıl olduğu gibi bu yılda başkanlarımızın, 
üyelerimizin ve üye eşlerimizin yoğun 

katılımları üzerine gerçekleştirildi. 
Yoğun katılımın olduğu programımız iftar 
saatinde başlayıp yetişkinler için yemek 
sonrasında hazırlanan aktivite alanına 
geçilmesi, çocuklar içinde oyun ablalarının ve 
sihirbazların eğlenceli aktiviteleri ile devam 
etti. Program yetişkinlerin gecenin sonunda 
sahurlarını yapılması ile sona erdi.

GENÇ ÇİZGİB İ Z D E N  H A B E R L E R
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GENÇ ÇİZGİB İ Z D E N  H A B E R L E R

Kurucu Başkanımız Adil Konukoğlu, derneğimize vermiş olduğu 
emeklerden dolayı Serkan Koç’a plaket verdi.
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GENÇ ÇİZGİB İ Z D E N  H A B E R L E R
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B İ Z D E N  H A B E R L E R GENÇ ÇİZGİ

GAGİAD Ailesi el birliği ile Kadir Gecesi’nde Gaziantep Demokrasi Meydanı’nda iftar yemeği verdi.

GAGİAD Ailesinden
İFTAR YEMEĞİ

GAGİAD Ailesi el birliği 
ile Kadir Gecesi’nde 
Gaziantep Demokrasi 
Meydanı’nda, Nurdağı’ 
nda, Düztepe 
(Çamlık)’ta ve İslahiye 
‘de toplam 6.000 
kişiye iftar yemeği 
yardımında bulundu.
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GENÇ ÇİZGİB İ Z D E N  H A B E R L E R

YÖNETİM KURULUNA 
BAĞLI KOMİSYONLARIN İLK 
TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİ

16. Dönem Yönetim Kuruluna bağlı komisyonlar, ilk toplantısını Yönetim Kurulu Başkanı 
Yiğitcan Konukoğlu ile gerçekleştirdi.

GAGİAD Yönetim Kuruluna bağlı 
Sosyokültürel Aktiviteler Komisyonu, 
Dijitalleşme Komisyonu, Kültür ve Sanat 
Komisyonu, Sanayi ve Ticaret Komisyonu 
,Sosyal Dayanışma ve Doğa Komisyonu ve 
Sürdürülebilirlik Komisyonu ilk toplantısını 
Yönetim Kurulu Başkanımız Yiğitcan 
Konukoğlu ile gerçekleştirdi.
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B İ Z D E N  H A B E R L E R GENÇ ÇİZGİ

Gerçekleşen 
organizasyonda yeni 
dönem hakkında 
bilgilendirmeler 
yapılarak, güzel bir 
dönem olması temenni 
edildi.

GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanımız Yiğitcan Konukoğlu ve Yönetim Kurulu Üyelerimiz; 16. Dönem 
Komisyon Başkanlarımız ve Komisyon Üyelerimizle yemek organizasyonunda bir araya geldi.

GAGİAD Yönetimi 
ve Komisyonlar 
yemekte buluştu





GENÇ ÇİZGİ

GAGİAD'DAN 
GAOSB'YE ZİYARET

GAGİAD Yönetim Kurulu olarak, Gaziantep Organize Sanayi Bölge Müdürlüğüne
bir ziyaret gerçekleştirdik.

Gaziantep Genç İş İnsanları 
Derneği (GAGİAD) Yönetim 
Kurulu Başkanımız 
Yiğitcan Konukoğlu ve 
Yönetim Kurulu Üyelerimiz, 
Gaziantep Organize 
Sanayi Bölgesi (GAOSB) 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Cengiz Şimşek ve Yönetim 
Kurulu Üyelerine ziyarette 
bulundular. Gerçekleşen 
ziyarette; iş birliği ile 
gerçekleştirilebilecek 
projeler hakkında görüşüldü.

Z İ Y A R E T L E R



GENÇ ÇİZGİ

GAGİAD’dan GAİB’e ziyaret
GAGİAD Yönetim Kurulu olarak, Gaziantep İhracatçılar Birliği’ne ziyarette bulunduk.

Gaziantep Genç İş İnsanları 
Derneği (GAGİAD) Yönetim 
Kurulu Başkanımız Yiğitcan 
Konukoğlu ve Yönetim 
Kurulu Üyelerimiz, GAİB 
Koordinatör Başkanı Fikret 
Kileci ve Güneydoğu Anadolu 
Kuru Meyve ve Mamulleri 
İhracatçıları Birliği Başkanı 
Mehmet Çıkmaz' a ziyarette 
bulundu. Ziyarette; kurumda 
gerçekleşen eğitimlerin 
bilgisi verilerek, iş birliği ile 
gerçekleşebilecek eğitimler 
hakkında bilgi alışverişi yapıldı.

Z İ Y A R E T L E R
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GENÇ ÇİZGİ

GAGİAD’dan GSO’ya ziyaret
GAGİAD Yönetim Kurulumuz, Gaziantep Sanayi Odası’na ziyarette bulundu.

Gaziantep Genç İş İnsanları 
Derneği (GAGİAD) Yönetim 
Kurulu Başkanımız Yiğitcan 
Konukoğlu ve Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz, Gaziantep Sanayi 
Odası (GSO) Yönetim Kurulu 
Başkanı Adnan Ünverdi ve 
Yönetim Kurulu Üyelerine 
ziyarette bulundular.
Gerçekleşen ziyarette; 
dijitalleşme ve sürdürülebilirlik 
konuları başta olmak üzere iş 
birliği ile gerçekleştirilebilecek 
projeler ve eğitimler hakkında 
görüşüldü.

Z İ Y A R E T L E R
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GAGİAD Yönetim Kurulu olarak, Gaziantep Ticaret Odası’na bir ziyaret gerçekleştirdik.

GAGİAD’dan GTO’ya ziyaret

Yönetim Kurulu Başkanımız 
Yiğitcan Konukoğlu ve Yönetim 
Kurulu Üyelerimiz Gaziantep 
Ticaret Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Tuncay 
Yıldırım, Meclis Başkanı 
Mehmet Hilmi Teymur ve 
Yönetim Kurulu Üyelerini 
ziyaret etti. Yapılabilecek iş 
birlikleri görüşülerek verimli bir 
toplantı gerçekleştirildi.

Z İ Y A R E T L E R
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GENÇ ÇİZGİ

GAGİAD’dan GTB’ye ziyaret
GAGİAD Yönetim Kurulumuz, Gaziantep Ticaret Borsası’na ziyaret gerçekleştirdi.

Gaziantep Genç İş İnsanları 
Derneği (GAGİAD) Yönetim 
Kurulu Başkanımız Yiğitcan 
Konukoğlu ve Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz, Gaziantep Ticaret 
Borsası (GTB) Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Akıncı ve 
Yönetim Kurulu Üyelerine 
ziyarette bulundular.
Gerçekleşen ziyarette; ticaret 
borsası hakkında bilgiler 
alınarak, faaliyetleri hakkında 
görüşüldü.

Z İ Y A R E T L E R
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GENÇ ÇİZGİ

5. ZIRHLI TUGAY VE GARNİZON 
KOMUTANI TUĞGENERAL KAYA’DAN 

GAGİAD’A ZİYARET
5. Zırhlı Tugay ve Garnizon Komutanı Tuğgeneral Erdin Kaya ve Eşi Saniye Kaya, 

GAGİAD’a ziyarette bulundular.

5. Zırhlı Tugay ve Garnizon 
Komutanı Tuğgeneral Erdin 
Kaya ve Eşi Saniye Kaya, 
YK ve KK'ya iadeyi ziyarette 
bulundular. Gaziantep Genç 
İş İnsanları Derneği (GAGİAD) 
Yönetim Kurulu Başkanımız 
Yiğitcan Konukoğlu, Yönetim 
Kurulu Üyelerimiz, Kadınlar 
Kurulu Başkanımız Deniz 
Yüksel Konukoğlu ve Kadınlar 
Kurulu Üyelerimiz 5. Zırhlı 
Tugay ve Garnizon Komutanı 
Tuğgeneral Erdin Kaya ve 
Eşi Saniye Kaya ile bir araya 
geldiler.

Z İ Y A R E T L E R
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GAZİANTEP CUMHURİYET 
BAŞSAVCISI KARATAŞ'TAN 

GAGİAD’A ZİYARET
Gaziantep Cumhuriyet Başsavcısı Sayın İsmail Karataş, derneğimizi ziyaret etti.

Gaziantep Cumhuriyet 
Başsavcısı Sayın İsmail 
Karataş, Yönetim Kurulu 
Başkanımız Yiğitcan 
Konukoğlu ve Yönetim 
Kurulu Üyelerimizi dernek 
merkezimizde ziyaret etti.

Z İ Y A R E T L E R
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Gaziantep İl Jandarma Komutanı Tümgeneral Halil Şen, GAGİAD’ı ziyaret etti.

İl Jandarma Komutanı Şen’den
GAGİAD’a ziyaret

Gaziantep İl Jandarma 
Komutanımız Sayın 
Tümgeneral Halil Şen, 
Başkanımız Yiğitcan 
Konukoğlu ve Yönetim 
Kurulumuzla bir araya 
geldi.

Z İ Y A R E T L E R
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Gaziantep İl Emniyet Müdürü Celal Özcan, GAGİAD’ı ziyaret etti.

Emniyet Müdürü Özcan’dan
GAGİAD’a ziyaret

Gaziantep İl 
Emniyet Müdürümüz 
Sayın Celal Özcan 
derneğimizi ziyaret 
ederek, Başkanımız 
Yiğitcan Konukoğlu ve 
Yönetim Kurulumuzla 
bir araya geldi.

GENÇ ÇİZGİZ İ Y A R E T L E R
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TOBB Gaziantep Kadın Girişimciler Kurulu, derneğimize ziyarette bulundular.

TOBB KADIN GİRİŞİMCİLERDEN
GAGİAD’A ZİYARET

TOBB Gaziantep Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Ayşen Ahi ve Yönetim 
Kurulu Üyeleri, Yönetim Kurulu Başkanımız Yiğitcan Konukoğlu, Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz ve Kadınlar Kurulu Üyelerimizi dernek merkezimizde ziyaret etti. 
Kadın girişimciliği ve kadın istihdamının öneminin konuşulduğu ziyarette, kadın 
girişimciliğiyle ilgili yürütülen projeler ve yapılabilecek iş birlikleri hakkında 
görüş alışverişinde bulunuldu.

GENÇ ÇİZGİZ İ Y A R E T L E R
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KENT KONSEYİ BAŞKANI 
DR. SAMET BAYRAK’TAN 

GAGİAD'A ZİYARET

Gaziantep Kent Konseyi Başkanı Dr. Samet 
Bayrak Yönetim Kurulu Başkanımız Yiğitcan 
Konukoğlu’nu dernek merkezinde ziyaret 
ederek hayırlı olsun dileklerini iletti. Ziyaret 
gerçekleştirilen hoş sohbetin akabinde fotoğraf 
çekimleri ile son buldu.

TSE’DEN
GAGİAD'A ZİYARET

Türk Standartları Enstitüsü (TSE) Güneydoğu 
Bölge Koordinatörü Mehmet Genç Yönetim 
Kurulu Başkanımız Yiğitcan Konukoğlu'nu dernek 
merkezinde ziyaret etti. Ziyarette; derneğimiz 
faaliyetleri ile Türk Standartları Enstitüsü'nün 
hizmet ve faaliyetleri hakkında bilgi alışverişinde 
bulunuldu.

iL SiViL TOPLUMLA 
iLiŞKiLER MÜDÜRÜ’NDEN

GAGİAD'A ZİYARET

DÜNYA 
GAZETESİ’NDEN 

GAGİAD'A ZİYARET

MUSTAFA HAKAN 
SARI’DAN 

GAGİAD'A ZİYARET

Gaziantep İl Sivil Toplumla İlişkiler 
Müdürü Fatih Ayhan ve Hasan 
Hüseyin Akar, Yönetim Kurulu 
Başkanımız Yiğitcan Konukoğlu'nu 
dernek merkezinde ziyaret etti. 
Ziyarette; sivil toplum kuruluşları 
ve şehrimizdeki güncel durum 
hakkında bilgi alışverişi yapıldı.

Dünya Gazetesi Bölge Temsilcisi 
Güneş Doğdu Soylu ve Müşteri 
Temsilcisi Hüsnügül Şurgun, 
Yönetim Kurulu Başkanımız 
Yiğitcan Konukoğlu’nu dernek 
merkezinde ziyaret etti. 
Ziyarette; gündemde yer alan 
konular ve dernek faaliyetleri 
hakkında görüşüldü.

Mustafa Hakan Sarı Ziyareti
Trendyol’ un Güneydoğu Bölge 
Satış ve İş Geliştirme Yöneticisi 
Mustafa Hakan Sarı Yönetim 
Kurulu Başkanımız Yiğitcan 
Konukoğlu’nu ziyaret etti. Ziyaret 
gerçekleştirilen görüşmenin 
akabinde fotoğraf çekimleri ile 
son buldu.
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GAGİAD’DAN MODEL 
FABRİKA’YA ZİYARET

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu Üyeleri ve Komisyon Üyeleri 
Model Fabirkaya bir ziyaret gerçekleştirdi.

GAGİAD Yönetim 
Kurulu Üyeleri, 
Sanayi Ticaret 
Komisyon Üyeleri 
ve Üyelerimiz, 
Gaziantep Sanayi 
Odası Yönetim 
Kurulu Üyesi 
Bora Tezel ev 
sahipliğinde 
Türkiye'nin en 
kapsamlı rol 
model fabrikası 
olan Yetkinlik ve 
Dijital Dönüşüm 
Merkezi'ni ziyaret 
ettiler.
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Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) ile TOBB Kadın Girişimciler 
Kurulu arasında, ‘’Sanayide Kadın Eli Projesi’’ protokolü imzalandı.

‘’SANAYİDE KADIN ELİ PROJESİ’’
İş Birliği Protokolü İmzalandı

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) ile TOBB Kadın Girişimciler Kurulu arasında, 
kadınların sanayide istihdama katılımını artırmak ve sanayinin nitelikli istihdam ihtiyacının 
karşılanmasına katkı sunmak amacıyla başlatılan ‘’Sanayide Kadın Eli Projesi’’ için Gaziantep 
Sanayi Odası ev sahipliğinde iş birliği protokolü imzalandı. 
GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Yiğitcan Konukoğlu, imza töreninde yaptığı konuşmada 
‘’Sanayide Kadın Eli Projesi için bizler elimizden gelen tüm desteği vermeye hazır olduğumuzu 
bu imzalanan protokol ile belirtmekteyiz. Projenin verimliliğini en üst seviyeye çıkarmak 
şehrimiz sanayisi için önemli bir adım olacaktır. Protokolün hayırlı olmasını diliyor, emek 
verip katkı sunan herkese teşekkür ediyorum.’’ dedi.

F A A L İ Y E T L E R
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F A A L İ Y E T L E R GENÇ ÇİZGİ

GAGİAD EKONOMİ 
BULUŞMALARI DÜZENLENDİ
Türkiye'de ve dünyada ekonomik gelişmeler, piyasalarla ilgili beklentiler konulu "Prof. Dr. 

Hakan Kara ile Ekonomi Buluşması" programı Divan Otel’de gerçekleşti.

Toplantıda konuşan Gaziantep Genç İş İnsanları 
Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanı Yiğitcan 
Konukoğlu, GAGİAD olarak, Türkiye ve dünyadaki 
önemli gelişmeleri yakından takip ettiklerini ve 
sektörün önde gelen isimleriyle bilgi alışverişinde 
bulunduklarını belirtti.
Türkiye’de ve dünyada ekonomik gelişmelerin ve 
piyasalarla ilgili beklentilerin ele alındığı programda 
Prof. Dr. Hakan Kara, küresel ekonomi, yerel 
makroekonomi, iktisadi faaliyetler, dış denge ve 
sermaye akımları, enflasyon, ekonomik politikaları ve 
orta vadeli görünüm konuları hakkında sunum yaptı.
Sunumların ardından soru cevap kısmına geçildi. Genç 
iş adamlarına önerilerde bulunan Prof. Dr. Hakan 

Kara’ya, program sonunda Gaziantep Genç İş İnsanları 
Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanı Yiğitcan 
Konukoğlu, tarafından teşekkür plaketi takdim edildi.

Programa, Prof. Dr. Hakan Kara, Gaziantep Sanayi Odası 
Başkanı Adnan Ünverdi, Gaziantep Genç İş İnsanları 
Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanı Yiğitcan 
Konukoğlu, Büyükşehir Belediyesi Başkanvekili Hakan 
Aslansoy, GAGİAD Önceki Dönem Başkanları Taner 
Özdurak, Cihan Koçer, Gaziantep Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Üyeleri İbrahim Kara, Ali Can Koçak, TOBB Kadın 
Girişimciler Kurulu Başkanı Ayşen Ahi, TOBB Kadın 
Girişimciler Kurulu Başkan Yardımcısı Burcu Topçuoğlu 
ve diğer davetliler katıldı.
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Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Yönetim 
Kurulu Başkanı Yiğitcan Konukoğlu,
‘’Her zaman sizlere daha iyi hizmet sunmayı 
hedefliyoruz. Bu doğrultuda, sizlere bugün ilk defa 
tanıtacağımız GAGİAD Ailem platformumuz ile ilgili 
bilgi vermek isterim. Şu anda, ev tekstilinden gıdaya, 
sağlıktan konaklamaya kadar geniş bir yelpazede, 
faaliyet gösteren 34 firma ile anlaşarak, üyelerimize 
yüzde 5 ile yüzde 25 oranında özel indirimler sunmayı 
başarmış bulunmaktayız. Bu platformun tüm özelliklerini 
ve fırsatlarını size en kısa zamanda paylaşacağız. 
Derneğimize hayırlı olsun.’’
‘’Sizlerin de bildiğin gibi, GAGİAD olarak, şehrimize, 
ülkemize ve üyelerimize katkıda bulunmayı misyon 
edindik. Bu kapsamda bugünkü etkinliğimizde, 
ekonomideki değişimler, gelişmeler ve geleceğe dair 
beklentiler hakkında zengin bilgilendirme alacağız. 
GAGİAD olarak böyle toplantı ve buluşmaları 
düzenlemeye devam edeceğiz. Bu tür birliktelikler, 
birbirimiz arasında bilgi paylaşımı artıracaktır ve 
neticesinde iş dünyamızın güçlenmesini sağlayacak’’ 
açıklamasını yaptı.
Prof. Dr. Hakan Kara, “Ekonomide soğuma daha yeni 
başladı. Son bir yıldan beri uygulanan program tam 
bir istikrar programı değildi. Asıl her şey bundan 
sonra başlıyor. Enflasyonu düşürmek için TL’nin reel 
olarak değerlenmesi üzerinden bir oyun kurguluyoruz. 
Enflasyon ve cari açık ikilemini çözmek için verimlilik 
artırıcı yapısal düzenlemeler çok önemli. En önemli 
konulardan birisi sürdürülebilirlik. Bunun yanı sıra 
piyasa güvenini arttıracak çalışmaların yapılması 

gerekiyor.” dedi.
İşletmelere önerilerde bulunan Kara, “Böyle dönemlerde 
gereksiz masrafları azaltmak lazım. Verimliliğimizi 
gözden geçirmeliyiz. Mümkünse stok maliyetini 
düşürmek ve daha fazla öz kaynak ile çalışmak. 
Dolayısıyla biraz ayağını yorganına göre uzatma 
zamanı” açıklamasını yaptı.







TÜRK HENKEL OLARAK TEDARİK
ETTİĞİMİZ ENDÜSTRİYEL
YAPIŞTIRICILARIN TAMAMININ YERLİ
ÜRETİM OLDUĞUNU
BİLİYOR MUYDUNUZ ?

 Türk Henkel Kimya San ve Tic.A.Ş

FSM Mh. Poligon Cad. No:8 | Buyaka İki Sitesi C Blok | Ümraniye, İstanbul
Mobile: +90 530 919 64 18 | Phone: +90 216 579 44 02

cihan.ozkalali@henkel.com | www.henkel.com 
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GAGİAD Sürdürülebilirlik Komisyonumuz tarafından “Sürdürülebilirlik ve Sınırda 
Karbon Düzenlemesi” semineri gerçekleştirildi.

Z İ Y A R E T L E R

GAGİAD’DAN 
“SÜRDÜRÜLEBİLİRLİK 
VE SINIRDA KARBON 

DÜZENLEMESİ” SEMİNERİ

GAGİAD Sürdürülebilirlik Komisyonumuz 
tarafından GSO Endüstriyel Gelişim Üssü 
Koordinatörü İbrahim Çalı ve Gaziantep 
Üniversitesi Öğr.Dr.Fatih Balcı’nın konuşmacı 
olarak yer aldığı “Sürdürülebilirlik ve Sınırda 

Karbon Düzenlemesi” semineri, GSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Adnan Ünverdi, GAGİAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Yiğitcan Konukoğlu, 
GSO ve GAGİAD Yönetim Kurulu Üyeleri ile 
Üyelerimizin katılımlarıyla gerçekleştirildi.
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GAGİAD’ın Mobil Uygulaması 
yakın zamanda hayata geçiyor
GAGİAD Derneğimizin 16. Dönem’in de, Yönetim Kurulumuza bağlı olarak kurulan Dijitalleşme 

Komisyonumuz, üyelerimizle daha aktif bir biçim de iletişimde olabilmek adına ve 
derneğimizin dijitalleşen çağa uyum sağlama sürecini hızlandırmak amacı ile çıktığı bu 
yolda, vizyonuna ve misyonuna uygun olan mobil aplikasyon fikrini hayata geçirmiştir.

Hoş Geldiniz Sayfası

Hoş geldiniz sayfası, kullanıcıları 
sıcak bir şekilde karşılayarak 
uygulamaya kolayca adapte 
olmalarını sağlar. Bu sayede 
aplikasyonumuz üzerinden 
kullanıcılar, uygulamanın sunduğu 
tüm özelliklere kısa sürede 
hızlıca erişim sağlayabilecektir.

Etkinlik QR Kod Sayfası

Etkinliklere katılımı daha da 
kolaylaştırmak için etkinlik 
QR kod sayfası geliştirilmiştir. 
Kullanıcılar, etkinlik detaylarına 
göz atabilir ve QR kodlarını 
kullanarak hızlı bir şekilde 
etkinliklere katılabilirler.

Ana Sayfa

Ana sayfa, kullanıcıların tüm 
önemli bilgilere ve işlemlere 
tek bir noktadan ulaşmasını 
sağlar. Aidat ödemeleri, etkinlik 
davetleri, bağış yapma gibi 
işlemler hızlı erişim menüsü ile 
sadece bir tık uzaklıkta.

AGİAD mobil uygulamamız sayesinde 
bizler için değerli olan tüm üyelerimiz 
artık tüm işlemlerini tek bir platform 
üzerinden kolayca ve rahatlıkla 
gerçekleştirebilecektir. Uygulamamız, 

kullanımı kolay ve kullanıcı dostu ara yüzü ile 
dikkatleri üzerine çekmektedir. Uygulamamız 

üyelerimize sağlamış olduğu özellikler sayesinde 
onların taleplerini daha çabuk ve uygun şekilde 
karşılama imkanı sunmaktadır. Tüm üyelerimiz, 
aplikasyonumuz sayesinde  GAGİAD Ailesi olarak 
hep birlikte gerçekleştirmeyi planladığımız 
derneğimiz hakkındaki tüm güncel bilgileri takip 
edebilme kolaylığına erişebilecektir.



GAGİAD Dijitalleşme Komisyonu olarak, teknoloji

dünyasındaki hızlı gelişmeleri ve yenilikleri yakından

takip etmek, üyelerimizi bu alandaki en güncel

bilgilerle donatmak amacıyla haftalık teknoloji

bülteni yayınlıyoruz. Bu bültenin amacı, üyelerimizin

iş süreçlerinde dijitalleşmeyi daha etkin

kullanmalarını sağlamak, sektördeki yeniliklere ayak

uydurabilmeleri için gerekli bilgileri sunmak ve

dijital dönüşüm süreçlerine rehberlik etmektir.

Teknoloji, iş dünyasının her alanında dönüşümsel bir

güç haline gelmiş durumda. Bültenimizde yer

verdiğimiz konularla, üyelerimizin bu dönüşümü en

verimli şekilde yönetmelerine destek olmayı

hedefliyoruz. Her hafta derlediğimiz içeriklerle,

teknoloji alanındaki son trendler, yeni uygulamalar

ve dijitalleşme stratejileri hakkında değerli bilgiler

sunuyoruz. Bunun yanı sıra, veri analitiği, yapay

zeka, siber güvenlik ve bulut bilişim gibi diğer

dijitalleşme konularında da üyelerimizi

bilgilendiriyoruz.

Amacımız, GAGİAD üyelerinin dijital dünyadaki

fırsatları en iyi şekilde değerlendirebilmesi,

dijitalleşmenin sunduğu yenilikçi çözümleri işlerine

entegre edebilmeleri ve bu sayede rekabet avantajı

elde edebilmeleridir. Dijitalleşme Komisyonu olarak,

bu alanda öncülük etmek ve üyelerimizin geleceğe

daha sağlam adımlarla ilerlemelerini sağlamak en

büyük hedefimizdir.

GAGİAD'dan Haftalık Teknolojİ Bültenİ: 
Dİjİtalleşmede Öncü Rehberlİk
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GAGİAD 16. Dönem Yönetim 
Kurulu ve Kadınlar Kurulu’ndan 

İstişare Toplantısı
16. Dönem Yönetim Kurulumuz ve 16. Dönem Kadınlar Kurulumuz istişare toplantısı gerçekleştirdi.

16. Dönem Yönetim 
Kurulumuz ve 16. Dönem 
Kadınlar Kurulumuz 
derneğimizin 16. Döneminin 
kuruluşundan bugüne 
kadar yapmış olduğu tüm 
çalışmalar hakkında istişare 
ettiler. Kadınlar Kurulumuz 
Yönetim Kurulumuza 
komisyonlarının yapmak 
istedikleri faaliyetler hakkında 
bilgiler vererek uygunluklar 
aldılar.



info@tanisseed.com

www.tanisseed.com

web linkedin
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Kadınlar Kurulumuz, seminer ve etkinliklerini sürdüryor. “Koçluk Beceriler” semineri gerçekleşti.

''KOÇLUK BECERİLERİ” 
SEMİNERİ DÜZENLEDİ

Kadınlar Kurulumuz tarafından 
düzenlenen Ceresta Eğitim 
Danışmanlığı ve Koçluk Merkezi 
Kurucusu Hülya Güven'in 
eğitmen olarak yer aldığı 
Koçluk Becerileri Semineri 
üye eşlerimizin katılımlarıyla 
gerçekleşti.



BIGBAG 
IHTIYACLARINIZDA
. .

5

5

. .
GÜVENILIR
KURULUS...

www.agimtekstil.com

ÜRÜNLERİMİZHAKKIMIZDA
AGİM TEKSTİL LTD. ŞTİ Türkiye‘nin üretici, 
satıcı ve ihracatçı firmalarından birisidir. 
2006 yılında kurulan firmamız bigbag 
ve çuval sektöründe faaliyet 
göstermektedir.
Sanayi, tarım,inşaat, hizmet,maden 
sektörlerinin tamamının tedarikçi 
konumuyla sektörde yer alan AGİM 
TEKSTİL çalıştığı firmalara kıstas 
koymaksızın aynı kalite ve hizmet 
anlayışı sürdürmeyi prensip edinmiştir.

VİZYONUMUZ
Yenilikçi, araştırmacı ve geliştirmeci 
yönetim politikasıyla , müşteri 
memnuniyeti odaklı, uluslararası pazarda 
değişen talep ve istekler doğrultusunda 
istikrarlı , kaliteli, hızlı üretim ve hizmet ile 
sektörde örnek ve lider bir kurum olmak.
Amacımız sürekli gelişmek için kaynak 
yaratmaktır.Üstün iş ahlakı ve dürüst 
çalışma ilkelerine uymak varlığımızın 
taşıdır.Kararlılık ve zamanında karar alma 
vazgeçilmez davranış biçimimizdir.

+90 342 337 25 25
info@agimtekstil.com

2. Organize Sanayi Bölgesi Dursun Bak Bulvarı No:2 
Başpınar / Gaziantep / Türkiye

www.agimtekstil.c
om

www.agimtekstil.c
om

AD Star Bag

PP Çuval

PP Bag

PP Kumaş

İplikler

AD Star Bag

•

•

•

•

•
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GAGİAD 15. Dönem Kadınlar Kurulumuza bağlı komisyonlarımızın başkanlarına plaketlerini 
takdim ettik.

15. DÖNEM
KOMİSYON BAŞKANLARIMIZA 

PLAKETLERİNİ SUNDUK

GAGİAD 15. Dönem Kadınlar Kurulumuza bağlı GAGİAD 
Çocuk Komisyonu başkanı sayın Duygu AKINAL 
SALICI, Sosyal İlişkiler ve Eğitim Komisyonu başkanı 
sayın Elif KONUKOĞLU KARA, Doğa ve Kültür-Sanat 

Komisyonu başkanı sayın Sina AKAN GÜMÜŞBURUN 
başkanlarımıza dönem içerisinde yapmış olduğu 
faaliyetler ve katkılarından dolayı teşekkür plaketleri 
takdim edildi.



K A D I N L A R  K U R U L U GENÇ ÇİZGİ



78 GAZİANTEP GENÇ İŞ İNSANLARI DERNEĞİ www.gagiad.org.tr

K A D I N L A R  K U R U L U GENÇ ÇİZGİ

GAGİAD Kadınlar Kurulu, Türkiye Yüzyılı Cumhuriyet Parkı ve Gaziantep Bebek 
Kütüphanesi açılışına katıldı.

GAGİAD KADINLAR 
KURULU'NDAN AÇILIŞ 

TÖRENİNE KATILIM

GAGİAD Kadınlar Kurulu Başkanı 
Deniz Yüksel Konukoğlu, 
Kadınlar Kurulu Üyelerimiz 
Ayten Kara, Nida Erturhan ve 
Zeynep Teymur Türkiye Yüzyılı 
Cumhuriyet Parkı ve Gaziantep 
Bebek Kütüphanesi açılış 
törenine katıldı.



2. OSB 83214 Nolu Cadde No:3 Şehitkamil/GAZİANTEP
T: +90 (342) 337 12 12 // F :+90 (342) 337 15 35 // info@tufekci.com.tr // www.tufekci.com.tr

Tüfekçi Makine San. ve Tic. A.Ş.



80 GAZİANTEP GENÇ İŞ İNSANLARI DERNEĞİ www.gagiad.org.tr

K A D I N L A R  K U R U L U GENÇ ÇİZGİ

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Kadınlar Kurulu Başkanı Deniz Yüksel Konukoğlu 
ve Kadınlar Kurulu Üyelerini Gaziantep Valisi Kemal Çeber’ in eşi Neslihan Ayan Çeber 

Hanımefendi makamda ağırladı.

GAGİAD KADINLAR 
KURULU’NDAN VALİ 

ÇEBER’İN EŞİ’NE ZİYARET

AGİAD 16.Dönem Kadınlar Kurulu 
Başkanı Deniz Yüksel Konukoğlu, 
Kadınlar Kurulu Üyeleri Ayten Kara, 
İdil Konukoğlu, Nida Erturhan ve 
Zeynep Teymur’ un katılım sağladığı 
hoş sohbetlerin gerçekleştirildiği 
ziyarette; Konukoğlu Neslihan Ayan 

Çeber Hanımefendi’ye GAGİAD’ ın geçmişten günümüze 

gelene kadar gerçekleştirmiş olduğu faaliyetler hakkında 
ve Gazi şehrimizin ve ülkemizin akıbeti için Kadınlar 
Kurulu olarak yapmayı planladıkları faaliyetler hakkında 
hülasaten bilgiler verdi. 
Ziyaret GAGİAD Kadınlar Kurulu Başkanı Deniz Yüksel 
Konukoğlu’ nun Hanımefendi Neslihan Ayan Çeber 
adına dikilen fidanlar için hazırlanan sertifika takdimi 
ve çekilen hatıra fotoğrafı ile son buldu.
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Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Kadınlar Kurulu Başkanı Deniz Yüksel Konukoğlu 
ve Kadınlar Kurulu Üyelerini 5. Zırhlı Tugay ve Garnizon Komutanımızın eşi Saniye Kaya 

Hanımefendi konutunda ağırladı.

GAGİAD KADINLAR KURULU 
ZİYARETLERİNE DEVAM EDİYOR

AGİAD 16.Dönem Kadınlar Kurulu 
Başkanı Deniz Yüksel Konukoğlu, 
Kadınlar Kurulu Üyeleri Ayten Kara, İdil 
Konukoğlu, Nida Erturhan ve Zeynep 
Teymur’ un katılım sağladığı hoş 
sohbetlerin gerçekleştirildiği ziyarette; 
Konukoğlu Saniye Kaya Hanımefendi 

GAGİAD’ ın geçmişten günümüze gelene kadar 
gerçekleştirmiş olduğu faaliyetler hakkında hülasaten 
bilgiler verdi. 
Ziyaret GAGİAD Kadınlar Kurulu Başkanı Deniz Yüksel 
Konukoğlu’ nun Hanımefendi Saniye Kaya adına dikilen 
fidanlar için hazırlanan sertifika takdimi ve çekilen 
hatıra fotoğrafı ile son buldu.
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GAGİAD Kadınlar Kurulu Başkanımız Deniz Yüksel Konukoğlu ve Kadınlar Kurulu Üyelerimiz, 
Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin’e yeni dönemi için hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu. Ziyarette; Gazi şehrimiz için gerçekleştirilmesi planlanan projeler 
hakkında görüşüldü.

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Kadınlar Kurulu Başkanı Deniz Yüksel Konukoğlu 
ve Kadınlar Kurulu Üyeleri Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin’i ziyaret etti.

GAGİAD KADINLAR KURULU, 
BAŞKAN ŞAHİN’İ MAKAMINDA 

ZİYARET ETTİ
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Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği (GAGİAD) Kadınlar Kurulu Başkanı Deniz Yüksel Konukoğlu 
ve Kadınlar Kurulu Üyelerini İl Jandarma Komutanımızın eşi Sevgi Şen Hanımefendi 

konutunda ağırladı.

GAGİAD KADINLAR KURULU, 
İL JANDARMA KOMUTANI’NIN 

EŞİ ŞEN’İ ZİYARET ETTİ

AGİAD 16.Dönem Kadınlar Kurulu 
Başkanı Deniz Yüksel Konukoğlu, 
Kadınlar Kurulu Üyeleri Ayten Kara, İdil 
Konukoğlu, Nida Erturhan ve Zeynep 
Teymur’un katılım sağladığı hoş 
sohbetlerin gerçekleştirildiği ziyarette; 
Konukoğlu Sevgi Şen Hanımefendiye 

GAGİAD’ın geçmişten günümüze gelene kadar 
gerçekleştirmiş olduğu faaliyetler hakkında hülasaten 
bilgiler verdi. 
Ziyaret GAGİAD Kadınlar Kurulu Başkanı Deniz Yüksel 
Konukoğlu’nun Hanımefendi Sevgi Şen adına dikilen 
fidanlar için hazırlanan sertifika takdimi ve çekilen 
hatıra fotoğrafı ile son buldu.
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GAGİAD Kadınlar Kurulumuz, yıllardır geleneksel olarak düzenlenen kahvaltıda buluştu.

GAGİAD KADINLAR 
KURULU GELENEKSEL 
KAHVALTIDA BULUŞTU

GAGİAD Kadınlar Kurulu tarafından, üyelerimize özel Hışvahan'da canlı müzik eşliğinde 
düzenlenen Geleneksel Dönem Sonu Kahvaltısı yüksek katılım ile gerçekleşti.
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Gaziantep İl Jandarma Komutanı Tümgeneral Halil Şen’in eşi Sevgi Şen, 
Kadınlar Kurulumuza bir ziyaret gerçekleştirdi.

SEVGİ ŞEN’DEN KADINLAR 
KURULU'NA ZİYARET

Gaziantep İl Jandarma 
Komutanımız Sayın Tümgeneral 
Halil Şen'in eşi Sevgi Şen 
hanımefendi Kadınlar Kurulu 
Başkanımız Deniz Yüksel 
Konukoğlu ve Kadınlar 
Kurulumuzla bir araya geldi.
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Zeugma Voleybol Spor Kulübü, derneğimize bir ziyaret gerçekleştirdi.

ZEUGMA VOLEYBOL 
KULÜBÜ'NDEN GAGİAD 

KADINLAR KURULU'NA ZİYARET

Zeugma Voleybol Spor 
Kulübü'nün Yönetim Kurulu 
Üyeleri Kadınlar Kurulu 
Başkanımız Deniz Yüksel 
Konukoğlu ve Kadınlar Kurulu 
Üyelerini dernek merkezinde 
ziyaret etti. Gerçekleşen 
ziyarette; Zeugma Voleybol Spor 
Kulübü ile gerçekleştirilebilecek 
iş birlikleri ve projeler hakkında 
görüşüldü.
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16. Dönem Kadınlar Kurulumuza bağlı komisyonların ilk toplantısı gerçekleşti.

KADINLAR KURULU KOMİSYONLARI 
İLK TOPLANTISINI GERÇEKLEŞTİRDİ

16. Dönem Kadınlar Kurulumuza bağlı GAGİAD 
Çocuk Komisyonu, Kişisel Gelişim Komisyonu, Sağlık 
Komisyonu ve Proje Geliştirme Komisyonu ilk 

toplantısını Kadınlar Kurulu Başkanımız Deniz Yüksel 
Konukoğlu’ nun katılımı ile gerçekleştirdi.
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GAGİAD Çocuk Komisyonumuz olarak yeni etkinliklerimize devam ediyoruz.

GAGİAD ÇOCUK 
KOMİSYONU'NDAN ANNELER 

GÜNÜ ETKİNLİĞİ

GAGİAD Kadınlar Kurulumuza 
bağlı GAGİAD Çocuk 
Komisyonu tarafından anneler 
günü için D&S Atölye’de 
düzenlenen obje boyama 
etkinliğinde üyelerimiz ve üye 
çocuklarımız bir araya gelerek 
keyifli zaman geçirdiler.
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Sağlık Komisyonumuz tarafından gerçekleştirilen “İşaret Dili Eğitimi” başarıyla tamamlandı.

SAĞLIK KOMİSYONU’NDAN  
İŞARET DİLİ EĞİTİMİ

Kadınlar Kurulumuza bağlı 
Sağlık Komisyonu tarafından 
10-16 Mayıs Engelliler haftasında 
farkındalık yaratmak adına 
GAGİAD dernek merkezimizde 
Dr.Öğr.Üyesi Fatih Emrah Demir 
önderliğinde gerçekleştairilen 
İşaret Dili Eğitimi yüksek katılım 
ile tamamlandı.
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Kişisel Gelişim Komisyonu tarafından düzenlenen etkinliğe katılım yoğun oldu.

“MINDFULNESS ATÖLYESİ’’
DÜZENLENDİ

Kişisel Gelişim Komisyonu 
tarafından düzenlenen Uzm.
Dr.Eda Uslu Tuğsuz önderliğinde 
Çılgın Dünyada Bir Mola 
"Mindfulness Atölyesi" verimli 
katılım ve keyifle gerçekleştirildi.
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Çınar ÖZYAŞAR

BENİ ETKİLEYEN 
KİTAPLAR 
SERİSİNDEN 

TÜR: BİYOGRAFİ

YUNUS EMRE’NİN
FELSEFİ HAYATI 

YUNUS EMRE/AŞIK YUNUS: 
Anadolu’da gelişen Türk yazı 
dilinin ve milli edebiyatın önemli 
mimarlarından olan Yunus 
Emre’nin 1240-1241 yılları arasında 
doğduğu düşünülmektedir. 
Hayatının ilk dönemlerini bugünkü 
Aksaray’ın Ortaköy ilçesine bağlı 
Sarıkaraman’da (Sarıköy) çiftçilik 
ve harratlık(çıkrıkçılık) yaparak 
geçirmiştir. Kıtlık döneminde 
buğday istemek üzere yanına 
gittiği Hacı Bektaş Veli’nin 
yönlendirmesiyle Taptuk Emre’ye 
intisap etmiştir. Şiirlerinden ve 
Vilayet-name’deki ifadelerden evli 
olduğu anlaşılabilen Yunus, birden 
fazla çocuğunu veba salgınından 
ötürü kaybetmiştir. Kösedağ 
Savaşı’ndan (1243) sonra başlayan 
Moğol hakimiyetine karşı oluşan 
cephede yer aldığı anlaşılan Yunus 
Emre, beraber ve ortaklaşa hareket 
ettikleri Ahiler ve Türkmenlerin 
üzerinde oluşan baskı artmaya 
başlayınca onlarla birlikte mecburi 
olarak memleketinden ayrılarak 
batıdaki ahi yerleşimlerine 
göçmek zorunda kalmıştır. Ve 
bu önemli yolculuk esnasında 
Şeyh Edebali’nin de Yunus’un 
yanında olduğu anlaşılmaktadır. 
Halen bu bölgede tesadüf edilen 
Yunus makamları bu yolculuğun 
çeşitli izlerini barındırmaktadır. 
Şiirlerinden birinde Türkistan’a 
(Orta Asya) da gittiğini ima 

eden Yunus’un Divan adlı eseri 
dışında Risaletü’n-Nushiyye 
(Nasihatler Kitabı) isimli tasavvufi 
bir mesnevi eseri bulunmaktadır. 
Yunus Emre bir diğer ismi ile Aşık 
Yunus, 82 yaşında iken 1320-
1321 yılları arasında vefat ederek 
yaşamını yitirmiştir; kabrinin 
nerede olduğu ise hala tam ve 
net olarak bilinmemektedir fakat 
araştırılmaktadır. Yunus Emre 
hakkında daha fazla bilgiye sahip 
olmak isteyen ve onun değerli 
divan şiirlerini incelemek isteyen 
siz değerli okurlarımızı Orhan 
Kemal Tavukçu’nun yazmış olduğu 
“Yunus Emre ve Divan’ı” isimli 
esere yönlendirmek istiyorum. Bu 
eserde Yunus Emre’nin hayatına, 
biyografisine, yaşadığı tarihi 
döneme ve divan şiirlerine dair pek 
çok değerli bilgi edinebilirsiniz.
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on zamanlarda 
ne çok duyar 
olduk değil mi 
“mindfulness” 
kelimesini. 
Stres konuşulsa 
içinde geçiyor, 
şefkat konuşulsa 
yine aynı 

şekilde, duyguları tanıma, 
yönetme, endişe, kaygı, 
depresyon… Neredeyse her 
taşın altından çıkar oldu. Bir de 
üstüne üstlük Türkçe de değil. 
Yok mu Türkçesi? 
14 Mart 2013’ten beri Türkçe 
mindfulness programları veren 
ilk eğitmenlerden biri olarak 
anlatayım istiyorum biraz 
bunları.

Mindfulness nedir?

Mindfulness duygularımıza, 
düşüncelerimize, bedensel 
hislerimize ve çevremize 
dikkatimizi yönlendirmek, fark 
etmek ve bunların yanında nazik 
ve besleyen bir bakış açısıyla an 
be an farkındalık oluşturmaktır. 
Yani; bilerek isteyerek seçtiğimiz 
“bir” şeye dikkatimizi yöneltmek 
(burada seçim yapıyor olmanın 
altını ne kadar çizsem az). 
Dikkatimizi yönlendirmek, dikkat 
etmek işini de ancak şimdiki 
zamanda, içinde olduğumuz “bu 
an”da yapabiliyoruz. Bir saniye 
önce değil, bir saniye sonra 
değil. Sadece bu an… Ve bu işi 
de yargılamadan yapmak. Açık 
bir kalple. İçten bir merakla. Tüm 
bunlarla ortaya çıkan farkındalığa 
işte “mindfulness” diyoruz. 
Mindfulness “kabul”ü de içerir 

tabii. Yani duygularımıza ve  
düşüncelerimize oldukları ve 
olmadıkları gibi dikkatimizi 
yönlendirmek, onları izlemek… 
Yargılamadan, “inanmadan”. 
Herhangi bir anda nasıl 
düşüneceğimiz ya da nasıl 
hissedeceğimizin doğru 
veya yanlış bir yolu yok. Ki 
aslında mindfulness temelli 
programlarda – en temeli 
MBSRdır (mindfulness temelli 
stres azaltma programı) İlk ve 
en temel konu şudur: sende 
yanlıştan çok doğru var. Ve 
öğrencilerime de hep derim 
“sırf nefes aldığın için, bu 
dünyada var olduğun için 
sendeki doğrular yanlışlardan, 
iyiler kötülerden, güzellikler 
çirkinliklerden, olanlar 
olmayanlardan katbekat fazla” 
Mindfulness alıştırmaları, 
pratikleri yaparken bu anda 
her ne deneyimliyorsak, direkt 
olarak ne hissediyorsak, 
düşüncelerimiz de onlara 
odaklanıyor. Geçmişte neler 
olup bittiğine veya geleceğe 
dair hayallere değil de tam 
da şu anda ne varsa ona. Her 
haliyle, tam da nasılsa. Olması 
gerektiğini düşündüğümüz gibi 
değil, olduğundan farklı yapmaya 
çalışmak değil, tam da olduğu 
gibi deneyime yüzünü dönmek. 
İlgiyle… Merakla… Açıklıkla…
Eğer buraya kadar okuduysanız, 
bunun olumlu düşünmeyle, 
sadece hayatın güzel 
yanlarıyla alakalı olmadığını 
fark etmişsinizdir. Nasıl hayat 
her zaman güllük gülistanlık 
değilse, mindfulness pratikleri 
yaparken de sadece olumluya, 

güzele, iyiye odaklanmıyoruz. 
Ha, bir süre sonra her hoş şeyin 
içinde hoşa gitmeyen nüveler 
de olabileceğini, rahatsızlık 
hissettiğimiz durumlarda 
bile hoşlanabileceğimiz 
yanları keşfedebileceğimizi 
deneyimliyoruz, ayrı. Ancak 
tıpkı hayat gibi, mindfulness 
da hayatın her anına yüzünü 
dönebilmek. Kaçınmadan, 
saklanmadan. Hayatımıza 
uyanmak diyebiliriz belki 
de. Üniversite derslerinde 
bir öğrencim şöyle demişti 
programın 2. veya 3. haftasında: 
“Hayatı artık HD kalitesinde 
yaşıyorum!” Belki tam da öyle…
Türkçesi yok mu bunun?
Cevap veriyorum: Yok!
Yukarıda paragraflar boyunca 
yazdıklarım bile ne olduğuna 
dair bir fikir vermiş olabilir ancak 
tam karşılığı değil. Psikoloji 
bilim insanları mindfulness 
üzerine üniversitede araştırma 
yaparken, etik kurullar mutlaka 
Türkçe karşılık istediğinden, 
araştırma yapabilmek için de 
Etik Kurul onayı gerektiğinden, 
“bilinçli farkındalık” şeklinde 
bir Türkçeleştirmeyi seçmişler. 
Bu terimin mindfulness’ı 
ne kadar tanımlamadığını 
görmüşsünüzdür. 
Ben Tıp Fakültesi’ni İngilizce 
okudum ve ilk yıl tüm 
terimlerin Latincesini öğrendik. 
Çünkü Latincesini bilince 
her türlü terminolojiye, 
anatomiye, fizyoloji, histoloji, 
biyokimyaya hakim olabilmek 
ve kavrayabilmek mümkün 
oluyordu. 

M A K A L E GENÇ ÇİZGİ

Uz. Dr. Eda USLU

YAŞAMLA İLİŞKİMİZİ 
DÜZENLEMEK İÇİN 

BİLİMSEL YOL: 
Mindfulness

Profesyonel Koç, CPCC
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Ben mindfulness’a da 
Latince bir terim gibi 
yaklaşmayı seviyorum. 
Birebir karşılığı yok, 
koskoca bir dünya 
anlatıyor. Sadece 
bilimsel bir mecrada 
parantez içerisinde 
Türkçe karşılığı olan 
terimi kullanıyorum.
Her ne kadar temelleri 
çok eski öğretilere 
dayansa da tüm 
bunlardan bağımsız, 
bilimsel temellere 
dayalı bir program 
olarak mindfulness 
-ve özellikle MBSR- 
Jon Kabat-Zinn 
tarafından 1979 
yılında Massachusetts 
Üniversitesi Tıp 
Fakültesi içinde 
başlamıştır. Tıp Fakültesi 
bünyesinde başlaması demek, 
ilk günden itibaren yapılan, 
uygulanan her şeyin bilimsel 
olarak incelenmesi, veriye 
dökülmesi, araştırılması demek 
tabii. 
Jon Kabat-Zinn’in de dediği 
gibi; bir muzun tadının nasıl 
olduğunu merak edince, muz 
üzerine onlarca kitap, yüzlerce 
makale okuyabilir, bir sürü 
kişiye sorabilir, pek çok video 
izleyebilir, podcast dinleyebilirsin. 
Ancak bunların hiçbirisi bir 
muzu eline alıp, soyup, ısırarak 
ağzının içine alıp çiğnemeye 
başladığında öğrendiklerin 
kadar bilgi vermeyecektir sana. 
Mindfulness da öyle. Hakkında 
ne kadar konuşursak konuşalım 
deneyimleyene kadar bunların 
hepsi havada kalacaktır.
Mindfulness Pratiği Yapmaya 
Nasıl Başlarım? 
Hemen! Şimdi!
Bana sıkça gelen sorulardan biri; 
en iyi mindfulness pratiğini nasıl 
yaparım? Cevabım genellikle 
aynı olur (ve soran kişiyi de 
şaşırtır;) “Şu anda yapıyorsun.”. 
Hemen ardından da şu cevap 
gelir tabii ki; “Ne??”
Mindfulness doğası gereği 
seküler bir öğreti, bir yaşam 
disiplini. Yani tüm dinlerden ve 
zamanlardan bağımsız. Tabii ki 

kökeni çok eski doğu öğretilerine 
dayanıyor. Ve bunların 21. 
Yüzyılda bilimle desteklenmiş, 
harmanlanmış hali. 
Mindfulness aslında anlaması 
çok basit bir öğreti, ki öyle de 
olmalı. Bunun nedeni sadece 
keşfetmek ve pratik etmek 
için komplike bir eğitim yolu 
gerektirmemesi değil, zaten 
halihazırda bildiğimiz, sahip 
olduğumuz bir özellik olması. 
Eğitimlerin başında hep 
derim “Ben size yeni bir şey 
öğretmeyeceğim. Yani Amerika’yı 
yeniden keşfetmiyoruz. Birlikte 
unuttuğumuz özelliklerimizi 
hatırlayacağız, ben de bu süreçte 
elinizden tutan, yolu defalarca 
yürümüş bir yol arkadaşıyım.”
Sıklıkla, farkında bile olmadan 
mindfulness deneyimliyoruz 
aslında yaşamlarımızda. 
Tamamen yaptığımız işte 
mevcut olduğumuz, tamamen 
dikkatimizi verdiğimiz, ana 
odaklandığımız yani temelinde 
mindful olduğumuz pek çok 
zaman var.
Bu spor yaparken olabilir, 
çocuklarımıza bir şey anlatırken 
veya şimdi benim yaptığım 
gibi, yazarken. Mesela şu 
anda endişelendiğim hiçbir 
şey yok. Düşüncelerim 
sadece yazdıklarımda 
ve ellerimin hareketini 
hissediyorum, ne geçmişe 

takılıyor düşüncelerim ne de 
gelecekte karşılaşabileceğim 
problemlerde. Sadece burada 
oturuyorum, bu konu hakkında 
düşünüyorum ve mindfulness’ı 
nasıl uygulayabileceğini 
anlatıyorum. Zihnim gayet 
odaklanmış, sakinim, dikkatliyim 
ve amacımın, yaptığım işin 
tamamen farkındayım. 
Yani, mindfulness ile ilgili meraklı 
olmanız, öğrenmek istemeniz, 
yeni bir şey öğrenmeye 
açık olmanız, ilerlemeye ve 
zihnini genişletmeye gönüllü 
olmanız demektir ki zaten 
şu anda mindfulness pratiği 
yapıyorsunuz!
Tabii, bu konuda niyetinizin 
samimi olduğunu varsayıyorum 
bunu söylerken. Genellikle 
bir konu hakkında bilgi 
edinmek istediğimizde “zaten 
biliyorum”, “amaan hepsi aynı 
şeyi söylüyor”, “dur bakayım 
bildiklerimle ne kadar örtüşecek” 
gibi -kendimizden bile gizli- 
fikirlerimiz olabiliyor. Ya da zor 
bir şey bekliyoruz, zorlanmayı 
bekliyoruz. Şunu söylemeliyim, 
eğer niyetiniz zorlanmaksa hayal 
kırıklığına uğrayabilirsiniz. Az 
önce dediğim gibi; bu, sadece 
hayatın içinde canlı olmak, 
hayatına uyanmak. 
Hepimiz böyle bir hayatı 
yaşayabilmek için eşit becerilerle 
doğduk. 
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u bilgiler kimseye 
ait, kimseye özel 
değil. Zaten bilgi 
de deneyim 
de paylaştıkça 
çoğalmaz mı? 
ve tüm bunlarla 

birlikte mindfulness öğrenmek, 
tohumlarını ekip hayata 
yerleştirmek kendi içinde disiplin 
istiyor, gönüllük gerekiyor, açık 
olmak ve sabırla, istikrarla 
pratik yapmak… ki bunlar tüm 
günümüze ve hayatımıza 
yerleşsin süreç içerisinde. 
Ve kişisel bir deneyim bu. Tüm 
atölyelerimin başında derim ki; 
“Ben size kitabi tanım vereceğim 
ancak bu atölyenin sonunda 
her birinizin kendi mindfulness 
tanımı olacak” ve öyle de olur:)  
Bir eğitmen liderliğinde amacı, 
niyeti, doğası öğrenilir, en etkin 
öğrenme yolu bu şekilde olur 
ancak kesinlikle -meli -malı’lar 
yoktur. Olmamalı da bence. 
Gördüğünüz gibi, şu anda 
mindfulness pratiği yapmak 
için özel hiçbir şeye ihtiyacınız 
yok; inisiyasyon yok, tören yok, 
kendinizi adamanız gerekmiyor, 
gereksiz çaba yok, izleyecek lider 
yok, inanılacak bir öğretmen yok, 
kabul edilecek bir ideoloji yok. 
Temelinde mindfulness sadece 
dikkatini yönlendirmek, seçtiğin 
şeye. Yargılamadan… Bunu 
yapma niyetiyle… Tüm dikkat 
bu anda olarak… Hoşuna 
giden şeyler daha çok olsun, 
her şey senin istediğin gibi 
olsun çabası olmadan ya da 
hoşuna gitmeyenler olmasın 
diye kaçmadan, tutunmadan, 
bağlanmadan… Nasılsa öyle…
Basitçe derince bir nefes 
alarak başlayabilirsiniz şimdi. 
Bir ayağınızı diğerinin önüne 
yerleştirip yürüyerek adım adım. 
Gözleriniz açık. Çevrenizdeki tüm 
hayatı içinize çekerek. Biliyorum 
şu anda gözleriniz zaten açık 
da kelimenin tam anlamıyla 
gözleri açmaktan bahsediyorum. 
Sanki çevrenizi ilk defa 
görüyormuşsunuz gibi bakmak, 
bu çevrenin içinde kendi yerinizi 
keşfetmek.

Bunu bir an için bile yapsanız 

kendinle, gerçeklikle ve dünyayla 
bambaşka bir ilişkinin tadını 
alacaksınız; yargısız, stressiz, 
korkusuz, endişesiz, varsayımsız.. 
Bir an…
Tabii ki bu sadece başlangıç. 
Tavşan deliğinden içeri girip 
derinlere ilerledikçe bambaşka 
şeyler açılacak;) 
Mindfulness Ne İşe Yarar?
Bu bölümde mindfulness 
programlarının faydalarından, 
referansları ile birlikte 
bahsedeceğim. Ancak öncelikle 
şunu söylemek isterim: 
Deneyimli ve bilgili bir 
lider eşliğinde mindfulness 
öğrenmeye, uygulamaya 
başladığınızda siz ne elde 
edeceksiniz bilmiyorum. 
İstatistiksel olarak ölçülmüş, 
bilimsel verilere dayalı sonuçların 
bir kısmı aşağıda. Ancak 
şunu biliyorum, kendiniz için 
keşfettiğiniz her şey hep sizinle 
kalacak. Ve sizin elde ettiğiniz 
her kazanım, gördüğünüz her 
fayda %100 demek. Lütfen, bu 
söylediklerim de aklınızın bir 
köşesinde kalsın isterim:)
Araştırmalar sadece birkaç 
hafta bile mindfulness pratiği 
deneyimlemenin pek çok 
fiziksel, psikolojik ve sosyal 

fayda sağlayacağını gösteriyor. 
Bunların bir kısmı:
•Mindfulness bedenimiz 
için iyidir. Sekiz haftalık bir 
programdan sonra, bu sürede 
yapılan mindfulness pratiğinin 
hastalıklarla savaşmak 
için bağışıklık sistemimizi 
güçlendirdiği gösterilmiştir (1). 
Ayrıca mindfulness pratikleri 
uyku kalitesini de iyileştirebilir 
(2). 
•Mindfulness zihnimiz için 
iyidir (3). Pek çok araştırma 
göstermektedir ki; mindfulness 
olumlu duyguları arttırırken 
olumsuzu duyguları ve stresi 
azaltır. Mindfulness temelli 
bilişsel terapi (MBCT) ve MBSR 
depresyonu iyileştirmede ve 
özellikle tekrarlayan depresyon 
ataklarını azaltmada en etkili 
yollardan biri olarak tanınır. 
•Mindfulness beyinin yapısını 
değiştirir. Nöroplastisite ile artık 
biliyoruz ki beynin yapısı, fiziksel 
olarak, değişebilir. Araştırmalar, 
mindfulness pratikleri 
yapanlarda,  beyinin öğrenmei 
hafıza, duygusal dengeleme 
ve empati gibi işlevlerinden 
sorumlu olan bölgelerinde gri 
maddenin arttığını göstermiştir 
(4).
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•Mindfulness odaklanmamıza 
yardımcı olur. Mindfulness’ın 
dikkatimizi dağıtan etkenleri 
yönetebilmemizi sağladığını (5), 
hafızamızı, dikkat becerilerimizi 
ve karar verme becerilerimizi 
geliştirdiğini gösteren pek çok 
araştırma mevcuttur (6).
•Mindfulness şefkati ve 
başkalarının iyiliğini düşünmek 
olan diğerkamlığı besler. 
Mindfulness eğitimlerinin bizi 
ihtiyacı olanlara daha yardım 
etmeye meyilli kıldığını ve 
beyindeki, başkalarının çektiği 
acıları anlayan ve duyguları 
düzenleyen bölgelerde sinir 
ağlarındaki aktiviteyi arttırdığını 
gösteren araştırmalar mevcuttur 
(7). Aynı zamanda özşefkati 
geliştirdiğini gösteren pek çok 
kanıt vardır. 
•Mindfulness ilişkileri iyileştirir. 
Araştırmalar şunları göstermiş; 
mindfulness eğitimi alan 
çiftler ilişkilerinden daha 
memnun, daha rahat ve 
iyimser hissediyorlar, birbirlerini 
oldukları gibi kabul etmeye daha 
eğilimliler ve birbirleriyle daha 
yakınlar. Tartışmalar, zıtlaşmalar 
olduğunda hem daha kısa süreli 
oluyor hem de daha çabuk 
toparlıyorlar ilişkilerini (8).
•Mindfulness kendimizi 
nasıl gördüğümüzü etkiliyor. 
Mindfulness geliştirdikçe insanlar 
kendilerini, kim olduklarını daha 
güçlü hissediyor ve değerleriyle 
çok daha uyumlu yaşıyor. 
Bedenlerini algılamaları daha 
sağlıklı algıladıkları, kendilerine 
daha fazla güvendikleri ve 
olumsuz eleştiriler karşısında 
daha dayanıklı ve esnek 
oldukları gözlemlenmiş 
mindfulness uygulayanların (9, 
10). 
•Mindfulness bizim esnekliğimizi, 
dayanıklılığımızı ve çevikliğimizi 
arttırır. Travma sonrası stres 
bozukluğu (11), polis memurları 
ve bakım sağlayanlarda 
yapılan çalışmalar mindfulness 
programlarının yardımcı 
olabileceğini göstermiştir. 
•Mindfulness önyargılarımızı 
fark edip onları ortadan 
kaldırmamıza yardımcı olur (12). 
Kısa bir mindfulness eğitimi bile 

gizli önyargılarımızı azaltmamıza 
ve kullandığımız önyargılı dili 
düzeltmemize yardımcı olur. 
Bunu da önyargılara katkı 
sağlayan bilişsel yatkınlıklarımızı 
fark etmemizi sağlayarak yapar. 
•Mindfulness iş hayatında 
da çok etkilidir. İşyerinde 
yapılan mindfulness eğitimleri 
sonucunda çalışanların 
daha özgüvenli, yaratıcı ve 
üretken olduğu, işyeri ve işle 
bağlarının arttığı ve müşteri 
memnuniyetinin arttığı 
gösterilmiştir (13).
•Mindfulness anne babalar ve 
bebek bekleyen aileler için 
de faydalıdır. Bebek bekleyen 
çiftlerde hamilelikle ilişkili 
endişeyi, stresi ve depresyonu 
azaltmaya yardımcı olduğunu 
gösteriyor araştırmalar. 
Mindfulness öğrenip pratik 
yapan anne-babaların daha az 
stresli olduğu, çocuklarıyla daha 
olumlu ve destekleyici ilişki 
kurdukları ve çocuklarının da 
depresyon ve endişe (anksiyete) 
yaşama riskinin azaldığını 
gösteren çalışmalar mevcuttur 
(14). Ailelerin mindfulness 
programlarına katılıp pratikleri 
uygulaması, anne-baba olmanın 
stresini azaltır ve çocuklara 

dikkati vermeyi kolaylaştırır 
(modern hayatın içinde bunları 
ne kadar az yapabiliyoruz).
•Mindfulness gençlere yardımcı 
olur. Mindfulness öğrenmek ve 
pratikleri uygulamak ergenlik 
stresini ve depresyonunu azaltıp 
özşefkat ve mutluluğu arttırır 
(15).
•Okullarda mindfulness öğretmek 
ve uygulamak öğrencilerin 
davranış problemlerini, 
öfkelerini ve depresyonlarını 
azaltarak mutluluk seviyelerini, 
duygularını yönetebilmelerini 
ve dikkatlerini odaklayıp 
konsantre olabilmelerini 
çoğaltır. Mindfulness eğitimi 
alan öğretmenlerin de kan 
basınçlarının düştüğü, stres ve 
depresyon belirtilerinin azaldığı, 
şefkatlerinin ve empatilerinin 
arttığı ve daha etkili öğretmenler 
olduğu gösterilmiştir (16). 
•Mindfulness, sağlık çalışanlarının 
stresle baş edebilmesini, 
hastalarıyla bağ kurabilmesini 
ve yaşam kalitelerini kolaylaştırır 
ve iyileştirir. Olumsuz duyguları 
ve endişeyi azaltıp olumlu 
duygularını ve özşefkati arttırarak 
ruhsal sağlıklarını korumaya da 
yardımcı olur (17, 18).
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•Mindfulness obezite ile 
mücadelede yardımcı olur. 
“mindful yemek” sağlıklı yeme 
alışkanlığı edinmeyi besler, kilo 
vermeyi kolaylaştırır ve psikolojik 
yemek yeme döngüsünü 
kırmaya yardımcı olur (19). 
Bu kadar okumanın üzerine 
hemen bir kısa deneyimleme de 
yapalım o zaman;)

Mindful Nefes
Bu pratiği ayakta, otururken 
veya uzanırken nerede ne 
zaman isterseniz yapabilirsin. 
nerede, nasıl olursanız olun, 
tek yapmanız gereken sadece 
bir dakika nefes alış verişine 
odaklanmak.

•Derince ve yavaşça (sizin için 
derince ve yavaşça nasılsa 
öyle) nefes almaya ve vermeye 
başlamak. Bir nefes döngüsü 
yaklaşık 6-8 saniye sürer. 

•Burnundan nefes alın ve 
burnundan verin nefesi. Nefesin 
bedeninizde kolayca akmasına 
izin verin. Zorlamadan, kontrol 
etmeye çalışmadan, her nasılsa 
öyle olmasına izin vererek…

•Düşüncelerinzii fark edin ve 
geçip gitmelerine izin verin. Gün 
içinde yapmaızn gereken o iş 
listelerini bıraınk. Odaklanmanız 

gereken işleri bırakın. Sadece 
bir dakika için. Sonra yine 
dönersiniz onlara, onlar sizin;) 
Basitçe nefesinizin akmasına, 
düşüncelerin gelmesine ve 
gitmesine izin verin.

•Bilerek ve isteyerek nefesinizin 
bedeninizdeki hareketine 
odaklanın. Bedeninize girmesi, 
çıkması…

•Şimdi bakın bakalım nasıl 
hissediyorsunuz? 

Eğer siz asla meditasyon 

yapamayacağını düşünen 
biriyseniz, bu işler hiç de bana 
göre değil diyorsanız, bakın 
yaptınız bile bu satırları okurken. 

Eğer bu bir dakikalık mola 
hoşunuza gittiyse iki ya da üç 
dakika yapmayı deneyebilirsiniz 
zamanla:)

Dilerim hoş bir tanışma olmuştur 
ve merakınızı bilimsel veriler ve 
tecrübelerle giderebilmişimdir. 
Hayat küçük anlardan ibaret 
aslında ve o küçük anlar… Asla 
küçük değil…

1- https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/12883106/
2- https://bpspsychub.onlinelibrary.wiley.com/doi/abs/10.1111/joop.12115
3- https://greatergood.berkeley.edu/images/uploads/Keng_Review_of_studies_on_mindfulness.pdf
4- https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/21071182/
5- https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/21501665/
6- https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/22363278/
7-	 https://pccondon.files.wordpress.com/2013/09/condon-et-al-2013-ps.pdf
8-	 https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/26795454/
9-	 https://www.researchgate.net/publication/306346260_The_Meaning_and_Doing_of_Mindfulness_The_Role_of_Values_
in_the_Link_Between_Mindfulness_and_Well-Being
10- https://scottbarrykaufman.com/wp-content/uploads/2016/11/Hanley-Garland-2016.pdf
11- https://onlinelibrary.wiley.com/doi/10.1002/da.22481
12-	 https://journals.sagepub.com/doi/abs/10.1177/1948550614559651
13-	 https://link.springer.com/article/10.1007/s12671-014-0328-9
14-	 https://www.researchgate.net/publication/5913444_Mindful_Parenting_Decreases_Aggression_and_Increases_Social_
Behavior_in_Children_With_Developmental_Disabilities
15-	 https://www.sciencedirect.com/science/article/abs/pii/S0140197116300057
16-	 https://www.researchgate.net/publication/264393931_Mindfulness-based_interventions_in_schools-A_systematic_
review_and_meta-analysis
17-	 https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/24019272/
18- https://psycnet.apa.org/record/2007-07751-003
19-	 https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/24636206/
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Alper KONUKOĞLU
1998 yılında 
Gaziantep’te doğdum. 
İlkokul, ortaokul 
ve lise eğitimimi 
Gaziantep Özel 
Sanko Okulları’nda 
tamamladım.

Kendinizi tanıtır mısınız?
Koç Üniversitesi İşletme bölümünde 
lisans eğitimimi tamamladım. Her 
zaman hayallerimin peşinden 
koşan biri olarak, aşçılık hayalimi 
gerçekleştirmek için 2022 yılında 
Mutfak Sanatları Akademisi’nde 
Profesyonel Aşçılık Eğitimi aldım. 

İş yaşamına nasıl başladınız?    
Üniversite yıllarımda Otokoç 
Otomotiv’de stajyer olarak başladım. 
Ardından üniversiteyi bitirdikten 
sonra hayalim olan Gastronomi 
sektörüne atıldım. Mutfak Sanatları 
Akademisi’nde (MSA) Workshop 
departmanında stajyerlik yaptım. 
Buradaki eğitimimi tamamladıktan 
sonra kısa bir süreliğine İstanbul’da 
Aşçılık yaptım ve aile şirketimiz olan 
Seç Baklavaları’nın Üretim Sorumlusu 
olarak görev almak üzere Gaziantep’e 
dönüş yaptım..

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?
Gaziantep denince akla ilk gelen 
şeylerden biridir baklava. Bu sektör 
şehrimizin dünyaya açılan lezzetli bir 
kapısıdır diyebiliriz. Her geçen gün 
sektördeki rekabet artmakta ancak 
Gaziantep’i temsil eden firmalar 
olarak ürün kalitesini sürdürebilir 
tutmamız gerek. 

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

MSA’dan aldığım eğitimin sağladığı 
katkılarla yeni projelerimiz üstünde 
çalışmalarımız devam ediyor. Seç 
Baklavaları ve Gaziantep Baklavasının 
yurtiçi ve yurtdışı piyasasında 
tanınırlığını arttırmak, Ar-Ge yaparak 
farklı lezzetler sunmak ve bu 
lezzetlerin kalitesini koruyarak tüm 
dünyaya ulaştırmak istiyorum.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?
Büyüklerimiz sayesinde Gaziantep 
ülkemizin en gelişmiş ticaret ve 
sanayilerinden birine sahip. Bizlerin, 
büyüklerimizin bize bıraktığı bu 
emaneti; aldığımız eğitimlerle, 
teknolojiye ve bilime yatkınlığımızla 
geliştirip daha ileri seviyelere 
çıkarmamız gerekiyor. 

GAGİAD’a üye olma amacınız 
nedir?
Şehrimizin markalaşmasında, 
tanıtımında ve gelişmesinde büyük 
bir rol oynayan GAGİAD’ın bana 
sağlayacağı deneyim ve tecrübelerin 
olduğunu düşünüyorum. Bunlarla 
beraber kendi bilgi ve birikimlerimi 
paylaşıp derneğimizin misyonu 
doğrultusunda katkı sağlamak 
amacıyla GAGİAD’a üye oldum.
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Altan
TUĞSUZ
1990 yılında 
Gaziantep’te doğdum. 
İlk ve orta öğretimi 
tamamladıktan sonra 
lisans eğitimini 
tamamlamak üzere 
İTÜ-SUNY ortak lisans 
programı olan Bilişim 
Sistemleri Mühendisliği 
bölümünü bitirdim..

Kendinizi tanıtır mısınız?
Evli ve bir çocuk babasıyım. Araştırmayı 
seven, ekonomi ve yeni iş geliştirmeler 
konularına ilgi duyan birisiyim. GSO Yeni 
Nesil Sanayiciler Platformunda Ekonomi 
Komisyon sözcüsü ve İTÜ Mezunlar 
Derneği yönetim kurulu üyesi olarak 
görev almaktayım.

İş yaşamına nasıl başladınız?    
Lisans eğitimi sonrası e-ticaret 
üzerine New York merkezli bir start-
up firmasının kuruculuk ve yöneticilik 
faaliyetlerinde bulundum. Oradaki 
girişim ve iş geliştirme alanlarında 
kazandığım bir çok tecrübe ve deneyim 
ile birlikte Türkiye’den aldığım bir teklifi 
değerlendirmek üzerine ulusal bir 
bankanın Dijital Platformlar bölümünde 
İş Analisti olarak görev almaya 
başladım. Kurumsal banka hayatında 
geçen uzun bir sürenin ardından 
girişimcilik ve ticari faaliyetlere olan 
ilgimin hala devam ettiğini fark ettim 
ve bankadaki görevimden istifa ederek 
aile şirketimizde görev almak üzere 
şehrimize döndüm. Şu an Polygram 
Adhesive olarak endüstriyel yapıştırıcılar 
alanında 9 farklı endüstriyel alana 
120’ye yakın ürün çeşidinin arge, üretim 
ve satış organizasyonlarının yönetim 
faaliyetlerinde görev alıyorum.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?
Gaziantep’te her sene üretim hacmini 
büyüterek faaliyet gösteren halı, mobilya, 
ambalaj ve hijyen sektörlerine yönelik 
yapıştırıcı alanında çözümler getirerek 
çalışmalarımıza devam ediyoruz. Son 
yıllarda yaşanılan pandemi ve ekonomik 
daralma neticesinde bu sektörlerde 
yaşanılan olumsuz dalgalanmalar 
şehrimiz sanayicilerinin bir çok 
alanda mücadele vererek tecrübeler 
kazanmalarına yol açtı. Bu ve benzeri 
gelişmeleri yakından takip eden biz genç 
sanayicilerin orta ve uzun vadede iş 
hayatında avantajlı pozisyonlar alarak 
daha başarılı sonuçlar almak üzere emin 
adımlar ile ilerleyeceğini düşünüyorum.

Yeni projeleriniz var mı? 
hedefleriniz nelerdir?
Endüstriyel yapıştırıcılar alanında 
bölgemizde faaliyet gösteren bir 
çok global ölçekli firma ile rekabet 
halinde olmamız bizi sürekli diri tutan 
etmenlerden biridir. Bu durumun 
farkındalığı sayesinde, ekip olarak 
yeni projelerimizi tasarlarken sahip 
olduğumuz üretim lokasyonu ve hızlı 
servis hizmeti gibi önemli avantajlı 
unsurları yeterli olarak görmeden, ürün 
kalitesi ve uygulama kolaylığı gibi teknik 
hususların geliştirilmesi konularına 
sürekli olarak yatırım yapıyoruz. Çünkü 
inanıyoruz ki orta ve uzun vadede 
Gaziantep’in kimya alanında global bir 
marka çıkarma yolu bu kritik yoldan 
geçiyor.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin gibi 
genç girişimcilerin rolü nedir?
Bana göre şehrimizdeki genç girişimciler 
dinamik ve enerjik yapıları ile yeni iş 
alanları yaratma ve mevcut işletmelere 
yeni perspektifler kazandırma konusunda 
önemli rol oynamaktadırlar. Bu sayede 
Gaziantep iş hayatına yenilikçi fikirler 
ve modern teknolojiler getirerek, şehrin 
sanayisini global rekabet seviyesine 
taşınmasına destek olmaktadırlar. 
Bununla beraber, sosyal sorumluluk 
projelerine katkı sağlayan bizim 
gibi genç girişimcilerin Gaziantep’in 
sürdürülebilir kalkınmasında önemli bir 
görevi üstlendiğini söyleyebilirim.

GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?
GAGİAD uzun yıllardır faaliyetlerini 
yakından takip ettiğim, çatısı altındaki 
vizyoner genç iş insanları ile şehrimiz 
için önemli bir değer olduğunu 
düşündüğüm bir dernek. Gaziantep’te 
ki iş dünyasının dinamiklerini daha iyi 
anlamak, aynı jenerasyondan üyeler 
ile deneyim ve bilgi paylaşımında 
bulunmak, yenilikçi fikirler ve projeler 
ile şehrin sosyo-ekonomik ve kültürel 
değerlerine katkıda bulunmak amacı ile 
dernek çatısı altına katılmaktan memnun 
olduğumu ifade etmek isterim.
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Kendinizi tanıtır mısınız?

Evliyim ve 2 çocuk babasıyım. 
Çalışmayı seven ve yeni fikirlere her 
zaman açık birisi olarak; özellikle iş 
hayatında disiplinli ve planlı çalışmaya 
önem gösteririm.

İş yaşamına nasıl başladınız?        

İş yaşamına, tam zamanlı olarak 2014 
yılında lisans eğitimimi tamamladıktan 
sonra beton altyapı ürünleri 
üretmekte olduğumuz firmamızda 
başladım. Üretim yapan bir firma 
olmamızdan kaynaklı işin mutfağı 
olan üretim departmanından başlayıp 
satış departmanına kadar birçok 
kademesinde görev aldım.
 
Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Şehirlerin inşası her daim altyapıyla 
başlar. Günümüzde nüfusun büyük 
çoğunluğu şehirlerde yaşamaktadır 
ve şehirlerin nüfusu her geçen gün 
daha da artmaktadır. Geçtiğimiz 
yıl ülkemizde meydana gelen asrın 
felaketi olarak nitelendirdiğimiz 
depremden sonra bölgemizde 
bulunan şehirlerimizde altyapı 
sorunları yaşanmaya başlandı. Bizler 
de üretimlerimizde teknolojiyi de 
ön planda tutarak kalitemizden taviz 
vermeden bölgemizin kalkınması 
ve büyümesi için üzerimize düşen 
görevi gerçekleştirmek için çaba sarf 
etmekteyiz.
 
Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

İnşaat sektörü; altında birçok alt 
sektörü de barındıran ülkemizde 
en gelişmiş sektörlerin başında 
gelmektedir. Biraz önce de belirttiğim 
gibi şehirlerin inşası altyapıyla başlar 
ve her geçen gün daha da artmakta 

olan nüfus karşısında altyapı sektörü 
şehirlerin büyümesi ve gelişmesinde 
önemli bir etkendir. Sınır Beton 
olarak bulunduğumuz pazarda lider 
konumda olmamızdan kaynaklı başta 
şehrimiz olmak üzere, bölgemize 
yapılan ve yapılacak olan yeni altyapı 
yatırımlarına cevap vermek adına 
üretim kapasitemizi artırmak için 
yeni adımlar atmış bulunmaktayız. 
Başta şehrimizin ekonomisine katkı 
sağlarken, sağlıklı ve sürdürülebilir 
büyüme için elimizden gelen çabayı 
sarf edeceğiz.
 
Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Bilindiği üzere Gazi şehrimiz ülkemizin 
en gelişmiş şehirleri arasında yer 
almaktadır. Yıllardan beri süre gelen 
bu başarının arkasında önceki 
nesillerimizin azimli çalışmaları 
ve yaptığı işlerine olan saygıları 
yatmaktadır. Gençleşemeyen toplumlar 
dinamizmini kaybeder. Biz gençler 
olarak da ticarette rekabeti seven, 
teknolojiye önem veren ve yenilikçi 
bir anlayışla şehrimizin gelişimine 
ve yükselişine her daim ön ayak 
olmamız gerekmektedir.
 
GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?

GAGİAD kurulduğu yıldan bu yana 
Gazi şehrimizin sanayi, ticari ve 
sosyokültürel açıdan gelişimine 
önemli katkılarda bulunmuştur ve 
bulunmaya da devam etmektedir. 
Şehrimizin gelişimine ve büyümesine 
bu denli katkıda bulunan yapının bir 
bireyi olmanın, gerçekleştirilecek olan 
projelerde de yer almanın çok kıymetli 
ve önemli olduğunu düşünüyorum.

Veysel Burak
BABÜROĞLU

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

1991 yılında 
Gaziantep’te doğdum. 
İlk, orta ve lise 
eğitimimi Gaziantep’te 
bitirdikten sonra lisans 
eğitimimi İşletme 
bölümünden mezun 
olarak tamamladım..



GAZİANTEP GENÇ İŞ İNSANLARI DERNEĞİwww.gagiad.org.tr 109

Burhan
ÇAĞDAŞ
1998 yılında 
Gaziantep’te doğdum. 
Üniversiteye kadar 
olan eğitim hayatımı 
Sanko okullarında, 
üniversite yıllarımı 
ise Koç Üniversitesi 
İşletme bölümünde 
tamamladım.

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

Üniversite yıllarımda kendimi geliştirmek 
üzere çeşitli liderlik ve sertifika 
programlarına katıldım. Diğer yandan 
edindiğim bilgileri iş hayatında uygulamak 
ve pekiştirmek gayesi ile uluslararası 
firmalarda faaliyet gösterdim. 
 
İş yaşamına nasıl başladınız?   
     
İş yaşamım çocukluk yıllarımda hafta 
sonları ve yaz tatillerinde restoranımızın 
baklava imalatında çalışarak 
başladı.  Küçük yaştan itibaren zanaati 
öğrenmek ve aileme destek olmak amacı 
ile işlerin içerisindeydim.  Üniversite 
eğitimimin son yılında okul ile eş 
zamanlı olarak  KPMG denetim şirketinde 
stajyer pozisyonunda işe başladım. 
Mezuniyetimin ardından aynı şirketin 
Strateji ve Operasyonlar departmanında 
analist olarak 1 yıl çalıştıktan sonra 
edindiğim bilgi ve tecrübe birikimi ile aile 
şirketimizi daha ileriye taşımak üzere aile 
işimize dönüş yaptım.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
anki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Gastronomi kenti olarak adından sıkça 
bahsettiren Gazi şehrimizin yeme-içme 
sektöründeki potansiyelinin her geçen gün 
arttığını düşünüyorum. Mezopotamya ve 
Akdeniz Bölgesi’nin kesişme noktasında  
yer alan ilimizde çeşitli toplumlar yaşamış, 
kendilerine has kültürleri ve lezzetleri 
ile iz bırakmışlar. Bizlere atalarımızdan 
miras kalan bu mutfak zenginliğini 
gerek  aldığımız tesciller ve coğrafi 
işaretlerle gerekse de belediyelerimizin 
düzenlemiş olduğu çeşitli gastronomi 
organizasyonlarıyla uluslararası arenada en 
iyi şekilde sergilediğimizi düşünüyorum. 
Mutfaklarımızda geleneksel yöntemlerden 
ödün vermeden ürettiğimiz her üründe 

özümü yansıtmayı başarabilir ve bunu 
sektör genelinde standart haline 
getirirsek ilerleyen yıllarda Gaziantep’in 
Dünya gastronomisine lider pozisyonuna 
yerleşeceğine inanıyorum.

Yeni projeleriniz var mı? 

İmam Çağdaş firması olarak faaliyet 
alanımızı genişletmek üzerine çeşitli 
yatırım ve proje planlarımız var. 
Kısa vadeli hedefim bu büyümenin 
kontrollü ve istikrarlı olabilmesi için 
belirlediğim dijitalleşme ve yeni 
teknolojilerin entegrasyonu adımlarını 
tamamlamak. Uzun vadede ise uluslar 
arası firmalarda edindiğim strateji ve 
operasyon planlamalarıyla aile şirketimizi 
genişletirken diğer yandan da şehrimizin 
kalkınması için fayda sağlayacak önemli 
projelere imza atmak.

GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?

Gazi şehrimizin kalkınmasında büyük rol 
üstlenen GAGİAD derneği için üzerime 
düşen her konuda katkıda bulunmak 
istiyorum. Yüksek öğretimim sırasında 
yurtdışında almış olduğum liderlik ve 
iletişim alanındaki eğitimler ve aile 
işim dahil olmak üzere kariyerimde 
kazanmış olduğum deneyimlerle bir 
çok konuda dernek çalışmalarına ve 
üye arkadaşlarıma aktif şekilde fayda 
sağlamak aynı zamanda onların 
tecrübelerinden yararlanmayı umuyorum. 
Gerek hali hazırda faliyet gösterdiğim 
sektörler gerekse de daha önce 
çalıştığım sektörlerden edindiğim bilgi 
birikimimin şehrimizin bekası için çalışan 
GAGİAD derneğine katkı sağlayacağını 
düşünüyorum. Diğer yandan bu köklü 
ailenin bir parçası olarak öğrenecek çok 
şeyim olduğuna inanıyorum.
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Deniz Yüksel
KONUKOĞLU

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

Ailesine, yaşadığı bölgeye ve doğaya 
son derece kuvvetli bağları olan; müziği, 
sanatı, sporu ve okumayı çok seven 
biri. Farklı disiplinleri bir araya getirmek 
çok hoşuma gidiyor. Ekonomi alanında 
lisans üzerine, Tasarım masterı yaptım 
ve daha sonra canlı bitki bilimi üzerine 
yoğunlaştığım bir eğitim ve iş hayatım 
oldu. Şimdi ise tamamen yerel atalık 
tohumları kullanarak ürettiğim bir doğal 
gıda takviyesi işim/markam var. 

İş yaşamına nasıl başladınız?        

Ancient Greens, aslında benim aileme, 
bölgeme olan düşkünlüğüm ile başladı 
diyebilirim. Gittiğim, gezdiğim ve 
farklı kültürleri deneyimlediğim her 
yerde aslında bizde de çok güzel 
değerlerin olduğunu ifade etmeye 
çalışırken buluyordum kendimi. 
Tarih ise bizde var, mutfak ise var, 
bitki örtüsü, mevsim çeşitliliği… 
Daha birçok değer sayabiliriz ama 
maalesef bu değerleri hakkını 
vererek kullanamıyoruz; korumakta 
zorlanıyoruz. Bu sebeple her iş, proje 
fikrinde kendimi bu noktalara odaklanmış 
bulurdum. Milano’da ki tasarım masterımın 
bitirme projesini de doğa sevgim ile 
birleştirdim ve kurgulamadan Ancient 
Greens’in temellerini atmış oldum. 
Porto Riko da Ann Wigmore Enstitüsünde 
canlı bitki bilimi üzerine eğitimimi 
bitirirken şu ana kadar programa 
katılan Dünya da en genç ve Türk olarak 
ise ilk olduğumu öğrendim . Bunun 
üzerine kendi tasarladığım 
seramı kurdum ve çalışmalara 
başladım. Ann Wigmore, buğday çim 
suyunun tıbbi etkisini bulan kişi. Hatta 
Hipocrate Health Enstitüsünün de 
kurucularından. 

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Benim sektörüm Sağlık ve beslenmenin 
iç içe olduğu takviye edici gıda sektörü. 
Ürettiğim ana “ürün atalık buğday çimi 
suyu” ise Türkiye de çok yeni , bu 
anlamda buğ day çimi suyunu da gıda 
kodeksine ben tanıttım ve onaylandı. 
Dünya literatüründe birçok farklı kaynakta 
yeri olsa da türkiye de çok yeni. Gıda 

takviyesi diye geçiyor fakat tamamen 
doğal bir bileşen. Birçok farklı hastalık 
tedaavisinde kullanılıyor ayrıca çok faydalı 
bir hücresel destekleyici…Sektör son 
derece gelişmeye açık ve büyüyen bir 
sektör. Önümüzdeki seneler de sektörün 
önemini koruyacağını düşünüyorum. 

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

Yeni projeler daima var. Ancient 
Greens markamız “köklü kal sağlam 
yeşer” sözünü içten benimser. Atalık, 
yerel değerlerimizi parlatarak, bilimle 
buluşturarak inovatif ürünler çıkarmaya 
devam ediyoruz. 
Önümüzdeki günlerde 2 senedir üzerinde 
çalıştığımız Tübitak’a da sunduğumuz 
yepyeni bir bebek gıdası çıkaracağız. 
Yurtdışı pazarına yönelip ; üretimini ve iş 
yapış şeklini benimsediğimiz markalarla iş 
birlikleri de çalışmalarımız arasında. 
 
Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin gibi 
genç girişimcilerin rolü nedir?

Bence her girişimci kendi sektörü ve 
şahsi özellikleri doğrultusunda bambaşka 
roller benimser. Benim rolüm Gaziantep 
te inovatif, katma değeri yüksek bir ürünü 
doğal değerlerimizden üreterek Gaziantep’ 
e dinamik bir bakış açısı kazandırmak. 
Bu sayede gençlerin de çalışmaktan ve 
üretmekmekten keyif alacağı bir alan 
oluşturmak. 
.
GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?

GAGİAD hem bireysel hem de profesyonel 
anlamda çok çeşitki avantajlar sağlıyor. 
Gaziantep te hem iş dünyası hem de 
sosyal anlamda dinamikleri doğrudan 
takip edebileceğimiz; toplumsal 
sorumluluk projelerini hakkıyla ve doğru 
kaynaklar yaratarak gerçekleştiren özel 
bir kuruluş.Kurulduğu andan beri çok 
kıymetli bilgileri ile derneği desteklerini 
hiç bırakmayan deneyimli iş insanları 
dernekte hala aktifler ; bu sayede çok 
kuvvetli bir profesyonel ağ mevcut. Hem 
bireysel hem de profesyonel anlamda 
GAGİAD bir okul gibi. GAGİAD’dan 
öğreneceğimiz, deneyimleyeceğimiz ve 
şehrimiz için yapabileceğimiz çok güzel 
işler var.
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Elif KONUKOĞLU
KARA

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

Evliyim, bir kızım var. Asko Holding’ 
de Kurumsal Sosyal Sorumluluk ve 
Pazarlama alanında çalışıyorum.

İş yaşamına nasıl başladınız?        

2018 yılında üniversiteden mezun 
olduktan sonra Gaziantep’e döndüm 
ve MST İş ve Tarım Makinaları’nda 
çalışma hayatına giriş yaptım. Daha 
sonra Asko Ortaklar Kurulunda da 
görev almaya başladım. Aynı zamanda 
sağlıklı atıştırmalıklar ürettiğimiz 
Glutensiz Fabrika markamızla 
ilgileniyorum.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Gıda özelinde düşünürsek; temiz 
içerikli gıdaya ulaşımın en temel 
insan haklarından biri olduğunu 
düşünüyorum. Dünya’da da bu yöne 
doğru bir yöneliş var. 24 saatin 
bize yetmediği bu zamanda hızlı 
bir şekilde, temiz içerikli gıdaya 
ulaşımın önemi büyük. Dolayısıyla 
sektörümüzün önünü açık görüyorum.

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

Evet, var. En büyük hedefimiz insanlık 
için faydalı üretimler yapma, ürüne 
katma değer katma ve global ölçekte 
rekabet edebilme isteği ve arzusu ile 
büyümeye devam etmek istiyoruz.
 
Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Atatürk’ün de söylediği gibi 
Sanayileşmeyi en büyük milli davamız 
olarak görmeli, şehrimizden ve 
ailelerimizden miras olarak aldığımız 
üretim aşkını, yeni teknoloji ve 
trendlerle harmanlayarak bayrağı daha 
da ileriye taşımalıyız.
.
GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?

Çocukluğumun geçtiği, çok güzel 
anılar biriktirdiğim, hatta Çocuk Kulübü 
başkanılığını yaptığım derneğimiz 
için çalışmayı kendime ketifli bir 
sorumluluk olarak addediyorum.

Ben Elif Konukoğlu 
Kara, 1995 Gaziantep 
doğumluyum. Koç 
Üniversitesi İşletme 
Fakültesinden 
mezunum.
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Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Zeynep
KONUKOĞLU 
ÖZYURT

Kendinizi tanıtır mısınız?

Londra’da Brunel University’de 
Advanced Engineering Design 
üzerine yüksek lisans yaptım. 2 
yıldır ASKO Holding bünyesindeki 
MST İş Makinaları Fabrikasında aktif 
olarak çalışıyorum ve ek olarak ASKO 
Holding Ortaklar Kurulunda faaliyet 
gösteriyorum.

İş yaşamına nasıl başladınız?        

Aktif iş hayatıma MST İş 
Makinalarında, üretimde mavi yaka 
olarak çalışarak başladım. Lazer 
kesimden tornaya, kaynaktan montaja 
kadar her birimde bilfiil çalıştım. 
Bu oryantasyon sürecinin sonunda 
Planlama Biriminde çalışmaya 
başladım ve 6 ay sonra Planlama 
Müdürlüğü pozisyonuna yükseldim. 
Ek olarak “Sürekli Gelişim” adında 
bir birim kurduk ve bana bağlı 
mühendis arkadaşlarımla birlikte Yalın 
Üretim anlayışını yakalamak adına 
faaliyetlerimizi sürdürüyoruz.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

İş makinaları özelinde konuşmak 
gerekirse, çok niş bir iş yaptığımızın 
farkındayız. Üretim zorlukları 
dolayısıyla kalifiye işçi bulmakta 
zorlanıyoruz. Teknik liselerin artması 
ve insanların buralara gitmeye teşvik 
edilmesi hem Gaziantep hem de 
ülkemizdeki her sektördeki üretici 
adına ciddi önem taşımaktadır.

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

Biz, ASKO Holding olarak dünyaya 

açılmak yolunda adımlar atıyoruz. Son 
1 sene içinde Kanada ve Amerika’dan 
traktör ve man lift şirketleri satın 
aldık. Holding olarak hedefimiz, bu 
pazarlarda Türkiye’yi hakkıyla temsil 
etmek ve ülkemizin ihracatına 
katkı sağlamak için elimizden 
geleni yapmaktır. Benim bireysel 
hedefim ise fabrikalarımızda tek 
seferde hatasız makina üretilmesini 
sağlamak ve sonrasında %100 müşteri 
memnuniyeti elde etmek için sonuna 
kadar çalışmaktır.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Biz genç nesil olarak heyecanlıyız, 
enerjiğiz ve tutkumuz yüksek. Babam, 
patronum, yaptığı işe aşk ve tutku ile 
bağlı bir iş insanıdır. Ben de babam 
gibi yaptığım işe tutku ile bağlı 
olduğumu düşünüyorum. Bu tutku ve 
gençliğimiz hem şehrimizi hem de 
ülkemizi daha iyi noktalara taşımaya 
vesile olacaktır diye umuyorum.

GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?

GAGİAD, çocukluğumuzdan beri 
içerisinde bulunduğumuz ve güzel 
anılar biriktirdiğimiz bir kurumdur. 
Bu kültürü iyi bilen insanlar olarak 
dernekte aktif rol almayı bir borç 
biliyorum. Genç neslin sesini 
duyurabilmek ve ülkemizin hem 
sosyal hem de endüstriyel anlamda 
kalkınmasına katkı sağlayabilmek 
adına bu platformun ayakta kalması 
büyük önem taşımaktadır. Ve ayakta 
kalması için de hepimizin desteğini 
sonuna kadar vermesi çok önemlidir. 
Ben de bana verilecek görevleri 
layığıyla yapmaya çalışmak adına 
buradayım.

Merhabalar, ben 
Zeynep Konukoğlu 
Özyurt. 26 yaşındayım, 
evliyim ve 6 aylık 
bir kızım var. 
Koç Üniversitesi 
Makine Mühendisliği 
Bölümünden mezun 
oldum. 
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Emirhan ERUSLU

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

Özyeğin Üniversitesi Endüstri 
Mühendisliği bölümünden mezun 
olduktan Sonra Gaziantep'e döndüm 
ve aile şirketimizde çalışmaya 
başladım.

İş yaşamına nasıl başladınız?        

Küçük yaşlarımdan itibaren 
Üniversiteden mezun olana kadar 
her fırsatta aile şirketimize giderek 
başladım, Üniversiteden mezun 
olduktan sonra 2024 yılında tam 
olarak çalışmaya başladım ve önceden 
edindiğim aşinalık sayesinde iş 
hayatına kolay adapte oldum.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Gaziantep sanayisi her geçen gün 
gelişmekte ve bununla birlikte 
ülkemizin ihracatına ve ekonomisine 
büyük katkı sağlamaktadır. Gaziantep 
sanayisinin önde gelen sektörlerinden 
biri de tekstil sektörüdür ve şu 
günlerde olduğu gibi zaman zaman 
sektörde çeşitli etkenlerden daralmalar 
ve sıkıntılar meydana gelse de, uzun 
vadede bakıldığında bu sektör sürekli 
gelişen ve büyüyen bir sektör.

Şu anda şirketimizin yeni yatırımı 
olan Polyester İplik tesisimiz 
kurulum aşamasında ve bu tesisle 
birebir ilgiliyim. Gaziantep, ülkemiz 
ve dünyanın sektördeki ihtiyaçları 
doğrultusunda bu tesiste sektörden 
farklı ve katma değeri yüksek ürünlerle 
sektörün ve Gaziantep sanayisinin 
gelişimi için çalışacağız.
 
Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Büyüklerimiz 1960'lı yılllardan 
bugünlere kadar sanayimizi Türkiye'nin 
en büyük sanayi bölgelerinden biri 
haline getirmişlerdir. Bizim gibi 
genç girişimcilere düşen rol bayrağı 
onlardan devralıp gelişen ve değişen 
teknolojileri takip ederek Gaziantep 
Ticaret ve Sanayisini daha da ileriye 
taşımaktır.
.
GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?

GAGİAD amacı Gaziantep'i her 
anlamda geliştirmek olan bir dernek. 
Bu derneğe üye olarak şehrimizin 
gelişimi ve kalkınmasına katkı 
sağlamak ve farklı sektörden insanlarla 
tanışıp bilgi, fikir ve tecrübe sahibi 
olma amacıyla bu derneğe üye oldum.

Gaziantepliyim, 
Üniversiteye 
kadar eğitimimi 
Sanko Okullarında 
tamamladım.

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?
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Erdem ÖZİL

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

Bu eğitimler, iş dünyasında stratejik 
düşünme ve yenilikçi yaklaşımlar 
geliştirme konularında güçlü bir temel 
sağladı. Yüksek lisansımın ardından, 
aile işimize katkıda bulunmak ve 
Gaziantep’in iş dünyasında aktif 
rol almak amacıyla memleketime 
döndüm.

İş yaşamına nasıl başladınız?        

Küçüklüğümden beri her zaman 
iş yaşantısının içinde olsamda 
Üniversiteden 2020 yılında mezun 
oldum ve kariyerime Tfilo Araç 
Kiralama Şirketi'nde başladım. İlk iş 
deneyimimi bu şirketle yaşayarak 
sektörü daha yakından tanıma fırsatı 
buldum. Sonrasında Gaziantep'e 
döndüğümde, aile şirketimiz Gülsan 
Holding'de çalışmaya başladım.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Gaziantep, tekstil sektörü açısından 
zengin bir geçmişe ve güçlü bir 
potansiyele sahip bir şehir. Mevcut 
durumda, sektördeki gelişmeler 
oldukça umut verici. Bölge, yenilikçi 
üretim teknikleri ve yüksek kaliteli 
ürünleri ile öne çıkıyor. Ancak, bazı 
zorluklarla da karşı karşıyayız. Küresel 
pazardaki rekabet, hızlı değişen 
moda trendleri ve sürdürülebilirlik 
beklentileri, sektörümüze önemli 
etkilerde bulunuyor.

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

Sektörümüzdeki ve piyasadaki 
mevcut trendleri ve müşteri 
taleplerini yakından takip ediyoruz. 
Hedefimiz, şirketimizin uzun vadeli 
büyümesini destekleyecek, yenilikçi 
ve sürdürülebilir çözümler geliştirmek. 
Şu an ki projelerimizin de bu 
vizyon doğrultusunda şekillendiğini 
söyleyebilirim.
 
Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Gaziantep sanayisi yeniliklere 
oldukça açıktır ve birçok lider 
firmayı bünyesinde barındırmaktadır. 
Genç girişimcilerin taze fikirleri ve 
görüşleri, deneyimli iş insanlarının 
tecrübeleri ile birleştiğinde, Gaziantep 
sanayisine önemli ve olumlu katkılar 
sağlayacağına inanıyorum.
.
 
GAGİAD’a üye olma amacınız 
nedir?

GADİAD benim için çocukluğumun 
geçtiği, havasını koklayarak 
büyüdüğüm bir aile. GAGİAD’a üye 
olma amacım, iş dünyasında güçlü 
bir ağ oluşturmak ve diğer yeni nesil 
girişimcilerle etkileşimde bulunarak 
yeni bağlantılar yaratmaktır. Ayrıca, 
derneğin düzenlediği seminer ve 
eğitimlerle sektörel bilgi ve deneyim 
kazanarak iş stratejilerimi geliştirmek 
istiyorum.

2020 yılında İstanbul 
Bilgi Üniversitesi 
Ekonomi Bölümü’nden 
mezun oldum ve 
2021 yılında İstanbul 
Teknik Üniversitesi’nde 
Girişimcilik ve Yenilik 
Yönetimi üzerine 
yüksek lisansımı 
tamamladım. 
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Fatih 
ÖZHALEPLİ

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

Uzmanlık alanım yazılım geliştirme ve 
teknoloji. Aynı zamanda gezmeyi ve 
yeni yerler keşfetmeyi çok seviyorum.

İş yaşamına nasıl başladınız?        

İş hayatıma ortaokul da  kuyumcu 
dükkanında çıraklık yaparak başladım. 
Ardından tekstil fabrikasında otellerde 
restoran ve motorlu araçlar alım 
satımda stajyer olarak yer aldım. Bu 
sektörlerde deneyim kazandıktan 
sonra Naturköy seyir terasında 
işletme sorumlusu olarak görev aldım. 
Ardından Ayıntap Otomotiv’de 5 yıl 
yönetim kurulunda görev aldım. Şu 
anda da Gaziantep’te Karan Motor’un 
İşletmesini yönetiyorum.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Karan Motor olarak Gaziantep’te 
Rks, Benelli, Segway markalarının 
satış ve servis noktası olarak hizmet 
vermekteyiz. Motosiklet sektörü 
hızla büyümeye devam ediyor. 
Pandemi süreciyle birlikte bireysel 
kullanıma izin veren, ucuz, hızlı, 
ekonomik ve çevreci ulaşım aracı 
olan motosikletlerde talep artışı 
yaşanıyor. Özellikle 250 cc altındaki 
motosikletlerde ticari taleplerin 
etkisiyle sektör geçen seneye göre 
yüzde 73,7 büyüdü. Kuryelerin 
kullandığı 100-125 cc aralığındaki 
motosikletlerin artış oranı da dikkate 

değer. Ayrıca, Türkiye, motosiklet 
üretiminde daha büyük bir endüstri 
haline gelmeyi hedefliyor.

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

Önceliğim yeni atıldığım motosiklet 
sektöründe fark yaratabilmek ve 
insanların ihtiyaçlarına en iyi 
şekilde cevap verebilmektir. Faliyet 
bulunduğum alanda fark yaratabilmek 
öncelikli hedefim. Yeni bir proje 
ilerleyen zamanda düşünüyorum.
 
Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Ülkesini ve memleketini seven bir Türk 
genci olarak doğduğum ve yaşadığım 
şehir’e katkıda bulunabilmek benim 
için çok büyük önem arz etmektedir. 
Umarım Gaziantep’te ikamet eden 
insanların çok üst seviye hizmet 
alabileceği yeni tesisler kurabilirim. 
Aynı zamanda teknolojik olarak 
insanların hayatını kolaylaştıran 
projeler geliştirebilirim.

 
GAGİAD’a üye olma amacınız 
nedir?

İnsanların hayatını kolaylaştıran ve 
Gaziantep’e değer katacak olan 
projeleri çocukluktan beri  tanıdığım 
güzel insanlarla hayata geliştirebilmek. 
Şehrimizde güzel hizmetler 
sunabilmek.

Merhaba! Ben Fatih 
Özhalepli, Bahçeşehir 
Üniversitesi’nden 
Endüstri Mühendisliği 
alanından mezun 
oldum.
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Fevzi USLU

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

İş yaşamına nasıl başladınız?        

İş hayatına küçük yaşlarımdan itibaren 
her boş vaktimi değerlendirerek 
başladım. Bu süreçte her sene ticaret 
hayatını yakından gözlemleyerek hem 
tecrübelendim hem de iş hayatına 
olan ilgim ve heyecanım arttı. 
Toronto’da aldığım dil eğtiminin
ardından, Gaziantep’e dönüp iş 
hayatına hızlıca adapte oldum... 

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Hitap ettiğimiz sektör insanların 
barınma ihtiyacını karşılamaktadır. Bu 
nedenle sektörümüzün nüfus arttıkça 
günden güne gelişeceğine inanıyorum.

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

İş hayatında insanın kendini her 
zaman aktif ve dinamik tutması 

gerektiğine inanıyorum. Bu nedenle 
gündemi yakından takip ederek yeni 
iş fikirleri üstüne çalışıyorum.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Gençler olarak aldığımız eğitimler ve 
imkanlar doğrultusunda Gaziantep’i 
daha ileriye götürmek açısından 
sorumluluğumuzun olduğunu 
düşünüyorum. Bu nedenle
gençler olarak çok çalışıp üretmeye 
devam etmemiz gerekiyor.
 
GAGİAD’a üye olma amacınız 
nedir?

İş hayatında insan kendini her 
daim güncel tutmalı, bu konuda 
da network’ün gücüne inanıyorum. 
GAGİAD’da bir çok farklı sektörden 
insanlarla tanışarak sanayi ve 
ticaret alanlarındaki projelere katkı 
sağlayacağıma inanıyorum.

1999 yılında 
Gaziantep’te doğdum. 
2019 yılından beri 
Güven Boya ve Arlak 
Boya ve Vernik A.Ş 
firmalarında yönetim 
kurulu üyesiyim..
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Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

Lisans eğitimi için Yakın Doğu 
Üniversitesi İnşaat Fakültesinde 
eğitimime devam ettim.2019 yılında 
evlendim şuan 2 tane pırlanta gibi 
evladım var.

İş yaşamına nasıl başladınız?        

İş yaşamına küçük yaşlarda babama 
yardımcı olarak başladım eğitim öğretim 
sonrası fiilen çalışma hayatına girmiş 
bulunmaktayım.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Biz gayrimenkul ve inşaat sektöründe 
uzun yıllardır şehrimize hizmet 
vermekteyiz. Gayrimenkul Gaziantep 
için her zaman öncelikli yatırım aracı 
olmuştur olmaya da devam edecektir. 
Sektörde iniş çıkışlar yaşansa da zaman 
içinde doğru ve karlılığını sürdürmeye 
devam edecektir. 

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

1991 yılında kurulan şirketimizi her 

zaman daha ileri noktalara getirmek için 
çalışmaya devam etmişizdir. Hedefimiz 
konu gayrimenkul olduğunda ilk akla 
gelen firma olmaktır.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin gibi 
genç girişimcilerin rolü nedir?

Dünyada rekabetin çok daha fazla 
olduğu ve araştırmaya gelişime en çok 
ihtiyaç duyduğumuz dönemdeyiz. Bu 
süreçte biz gençlere büyük rol düşüyor. 
Teknoloji inanılmaz hızlı şekilde ilerliyor, 
şirketlerin rekabet gücü teknolojik 
alt yapıları ile doğru orantılı olarak 
ilerleyen dönemlerdeyiz. Bu yüzden biz 
gençlere her sektörde çok büyük roller 
düşmekte bunları yaparken her zaman 
büyüklerimizin tecrübeleri kulağımıza 
küpe olmalı ve onlardan ders almayı 
unutmamalıyız.
.
 
GAGİAD’a üye olma amacınız 
nedir?

GAGİAD düzenlediği kaliteli etkinliklerle 
genç girişimcileri destekleyen ekonomik 
ve sosyal alanda faaliyet gösteren bir 
dernektir. Amacımız bu faaliyetlerden ve 
etkinliklerden mümkün olduğu kadarıyla 
yararlanabilmek bir o kadarda faydalı 
olabilmektir.

Gurur
BEREKETOĞLU

1990 yılında 
Gaziantep’te doğdum. 
İlkokul eğitimimi Fırat 
Koleji sonrasında 
Seçkin Koleji’nde 
devam ettim.
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Hüseyin KOLUKISA

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

2012 senesinde Doğuş Üniversitesi 
Makine Mühendisliği bölümünden 
mezun oldum ve üniversite sonrası 
askerlik görevimi tamamladım ve 
Gaziantep’e dönüş yaptım. Evli ve 2 
kız babasıyım.

İş yaşamına nasıl başladınız?        

Üniversite okuduğum zamanda 
çeşitli kurumlarda mezun olduğum 
bölüme yönelik stajlar yaparak iş 
hayatına giriş yaptım Üniversiteden 
mezun olduktan sonra şirketimiz 
olan Kolukısa Gıda Tarım Ürünlerinde 
çalışmaya başladım ve çalışmaya 
devam etmekteyim.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Gaziantep’te önde gelen sektörlerden 
biri olan gıda sektörü de son 
zamanlarda her sektörün içinde 
bulunduğu ekonomik daralma 
içerisindedir.Fakat ülke olarak bu zor 
dönemi atlattıktan sonra daha güçlü 
bir şekilde faaliyet göstermeye devam 
edeceğimizi biliyorum.

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

Teknoloji olarak dünya çok hızlı 
gelişmektedir. İlk hedefimiz bu 
değişimlere ayak uydurmak ve 
işletmemizi güncel tutmaktır. Gıda 
sektörü çeşitlilik bakımında zengin 
bir sektördür, firmamız olarak çeşitlik 
arttırmak hedeflerimiz arasında yer 
almaktadır.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Şehrimiz sanayi olarak Türkiye’de  
öncü şehirlerden birisidir.Biz gençler 
olarak büyüklerimizin tecrübelerini 
gelişmekte olan teknoloji ve 
yeniliklerle birleştirip şehrimizi daha 
iyi yerlere taşımak için elimizden 
geleni yapmalıyız.

 
GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?

Gaziantep Genç İş İnsanları Derneği 
yapmış olduğu sosyal sorumluk 
projeleri ve etkinlikleriyle Gaziantep’e 
büyük katkılarda bulunan bir dernektir, 
ben de bu derneğin bir parçası olarak 
bu projelere destek vermek amacıyla 
katıldım.

1990 yılında 
Gaziantep’te doğdum 
ilkokul eğitimimi 
Gaziantep Kolej 
Vakfı’nda ,ortaokul 
ve liseyi Özel Sanko 
Okullarında okudum.
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İrem KİLECİ

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

Bahçeşehir Üniversitesi Psikoloji 
(İngilizce) bölümünden mezun 
olduktan sonra Hasan Kalyoncu 
Üniversitesi Klinik Psikoloji alanında 
yüksek lisans eğitimi aldım. Her 
zaman için mükemmeliyetçi ve 
disiplinli çalışma prensibine sahibim, 
mücadeleci yapım dolayısıyla her 
zaman başarı odaklıyımdır. Sağduyulu 
ve etik değerlerine uygun olarak 
çalışmaya özen gösteririm.  Gerek iş 
hayatında gerek ise özel hayatta etkili 
iletişim kurmaya özen gösteririm. 

İş yaşamına nasıl başladınız?        

İş yaşamıma lisans üçüncü sınıftayken 
özel bir klinikte stajyer psikolog 
olarak başladım. Ardından başka bir 
klinikte stajyer beyin antrenörlüğü 
yaptım. Sonrasında Fransız Lape 
Hastanesi’nde ve Balıklı Rum 
Hastanesi’nde stajyer psikolog 
olarak görevlerimi tamamladım. 
Yüksek lisans yaparken özel bir 
kreşte yönetici/psikolog olarak görev 
aldım. Sonrasında zorunlu stajımı 
Dr. Ersin Arslan Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’nde iki ay zorunlu iki ay 
gönüllü olarak stajlarımı tamamladım. 
Yüksek lisanstan mezun olur olmaz 
Sanko Üniversitesi Hastanesi’nde 
Uzman Klinik Psikolog olarak görevime 
başladım.  Üç yıl Sanko Üniversitesi 
Hastanesi’nde çalıştıktan sonra aile 
şirketimiz olan Atarail Lojistik’te önce 
yarı zamanlı(öğleye kadar hastane 
öğleden sonra organize olarak) sonra 
devamlı olarak çalışmaya başladım. 

Lojistik sektörün de özellikle demir 
yolu taşımacılığı deprem ve tadilat 
dolayısıyla şu  an da mecburi olarak 
durgun bir vaziyette fakat kara 
yolu taşımacılığı aktif olarak devam 
etmektedir. Demir yolu taşımacılığı 
aktif olduktan sonra çok daha 
ekonomik ve konforlu taşımacılığın 
sağlanacağını öngörüyoruz. 

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

Yeşil dönüşüm ve sürdürülebilirliğe 
uygun olarak, ağırlıklı olarak demir 
yolu taşımacılığı yaparak fakat gerekli 
yerlerde kara yolunu da kullanarak 
tüm dünyaya ve ülkemize lojistik 
hizmeti sunmayı hedefliyoruz. 

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde gençlerin 
rolünün çok büyük etkisi olduğunu 
düşünüyorum. Gençlerin vizyonu 
ve yenilikçi bakış açışıyla birlikte; 
büyüklerimizin tecrübesi ve bilgisi 
birleşerek ortaya faydalı işlerin 
çıkacağına inanıyorum. Etkili iletişim 
yolları benimsenerek ve gençlerin 
yenilikçi fikirlerine ışık tutularak daha 
etkili ilerlenebileceğini ve şirketlerin 
uzun ömürlü olacağına inanıyorum. 

 
GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?

Anne ve babalarımızdan miras 
aldığımız Gagiad Derneği kültürünü; 
dernek yükümlülüklerine uygun, 
faydalı ve etkin çalışmalarla derneğe 
destek olmayı hedefliyorum.

29 Mayıs 1994 
Gaziantep 
doğumluyum. 
İlköğretim, ortaokul 
ve liseyi Özel Sanko 
Okulları’nda okudum. 
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Kemal AKINAL

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

Üniversite eğitimimi Ege Üniversitesi 
Ziraat Mühendisliği olarak 
tamamladıktan sonra Amerika 
Ucla dil eğitimimi tamamladım 
ancak mesleğim yerine kendi aile 
şirketimizde üst düzey yönetici olarak 
görev almaktayım.Evli ve 1 Çocuk 
sahibiyim.

İş yaşamına nasıl başladınız?        

Aslında küçük yaşlardan beri ticaret 
hayatının içerisindeyim ilkokul 
zamanlarımda babamdan borç para 
alıp çikolata sakız satışı yapardım.Lise 
zamanlarımda tüm fuar çalışmalarında 
rol aldım ve Üniversite yıllarımda 
bulunduğum şehirdeki tüm şube 
sorumlulukları bendeydi.Dil eğitimimi 
tamamlayıp Gaziantep döndükten 
sonra işin mutfağını tam anlamıyla 
öğrenmek adına tüm birimlerde belirli 
sürelerde çalışmalarda bulundum ve 
tecrübelerime yenisini ekledim.Ticaret 
benim hayatım, içerisinde yetiştim ve 
işimi severek yapıyorum.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Gaziantep, Türkiye'nin önemli 
sanayi merkezlerinden biri faliyette 
bulunduğumuz ana sektörümüz 
olan  Ayakkabı Terlik  Gaziantep 
sanayisinde önemli bir rol oynuyor 
ve biz bu sektörde gerek kapasite 
gerek marka olarak belirli bir 
konumdayız her geçen gün gelişen 
teknolojiler ve dijitalleşme sayesinde 
devredilen bayrağı bir üst noktaya 
taşımak için gereken çabayı 
gösteriyoruz.Sektörümüzün önü açık 
ve Gaziantep’ten bu sektörü dünya 
çapında bilinirlilik olarak ileriye 
taşıyacağız.

Gelişen dünya ekonomisine ayak 
uydurmak adına gerek üretim 
verimliliği olsun gerek Sürdürülebilirlik 
olsun bir çok çalışmalarımız mevcut 
yeni teknoloji ve otomasyonlarla  
üretim maliyetlerini düşürmek ve 
kaliteyi arttırmak adına çalışmalarımız 
mevcut.Atık yönetimi,enerji 
verimliliği,geri dönüşüm üzerine 
sürdürülebilir bir gelecek için 
çalışmalarımızı hızla gerçekleştiriyoruz.
Ayrıca uluslararası pazarlarda daha 
fazla yer edinmek adına kimyasal 
üretim tarafında  gerçekleştirdiğimiz 
yabancı ortaklıkla global ölçekte 
büyümek hedeflerimiz arasında.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Genç girişimciler Gaziantepin ticaret 
hayatı ve sanayisinin gelişiminde 
önemli bir güçtür. İstihdam 
oluşturmak, küresel bağlantılar ve 
ihracat, toplumsal katkı, mentörluk ve 
işbirlikleri olarak özetleyebiliriz. 

GAGİAD’a üye olma amacınız 
nedir?

GAGİAD’ın yürütmüş olduğu 
faaliyetleri ve etkinlikleri uzun 
zamandır beğeniyle takip ediyorum.
Bu derneğe üye olan sektörün 
öncü insanlarıyla birlikte bilgi ve 
tecrübe paylaşarak iş hayatındaki 
deneyimlerim ve üye deneyimlerinin 
interaktif bir şekilde yararlı olacağı 
düşüncesindeyim.Birlikte yeni 
projeler üreterek Gaziantep kültürünü 
ve geleneklerini unutturmadan 
Gaziantep’i güzelleştiren insanlarıyla 
birlikte bu güzel şehri ve ülkemizi şu 
an bulunduğu durağanlığından çıkarıp 
tüketiciye daha kolay ulaşmasıyla 
birlikte artacak taleplerle gerek 
ekonomi,gerek sosyokültürel anlamda 
katkıda bulunarak daha iyi bir yerlere 
getirmek için GAGİAD’a üye oldum.

Merhaba, adım Kemal 
Akınal. İlk orta ve lise 
eğitimimi Gaziantep 
Sanko Okullarında 
tamamladım.



GAZİANTEP GENÇ İŞ İNSANLARI DERNEĞİwww.gagiad.org.tr 121

Kutay BAHAROĞLU

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

Girişimcilik felsefesini benimseyerek 
yıllar boyunca kendimi liderlik, dinamiklik 
ve araştırmacılık konularında geliştiren 
ve geliştirmeye devam eden birisi 
oldum. Yenilikleri takip etmeyi severim. 
Mevcut işlerimi yürütürken yeni oluşan 
ya da potansiyel yaratan sektörlerde 
yeni işler kurmaya devam ediyorum.

İş yaşamına nasıl başladınız?        

Çocukluğumda ben de çoğu Gaziantep 
sanayicisinin evladı gibi her fırsatı 
şirketimizde zaman geçirerek 
değerlendirdim. Hatta aile büyüklerim 
bazen geçmişte çocuk aklı ile iş 
süreçlerini geliştirmek adına bazı ilginç 
fikirler ortaya attığımdan bahseder. Lise 
itibariyle şirketimizin ihracat süreçlerinde 
aktif rol oynayarak fuar katılımları ve 
müşteri iletişimlerinde görev aldım. Buna 
ek olarak üniversite eğitimim sırasında 
Turkcell ve KoçSistem gibi kurumsal 
firmalarda yaz stajı ve devamında yarı 
zamanlı çalışma imkanım oldu. Bu 
tecrübeler her ne kadar aile firmamızın 
sektörü olan gıdadan farklı sektörlerde 
olsa da mühendisliğimi uygulamalı 
kullanmam ufkumu genişletmeme 
katkıda bulundu. 2022 yılında mezun 
olduktan sonra ise 1 sene süre boyunca 
aile işlerimize devam ederken İstanbul’da 
bir girişim sermayesi yatırım fonunda 
yatırım analisti olarak çalıştım ve bir 
arkadaşımla beraber yazılım şirketi 
kurdum. Bu süre zarfında girişimcilik 
ekosistemine çok yakından temas ettim 
ve 1 yıl gibi kısa bir süre içerisinde 
çeşitli sektörlerden 2 binin üzerinde 
şirketi analiz ettim. 2023 yılı sonunda 
Gaziantep’e dönerek aile şirketimizde 
ihracatın yanında diğer departmanlarda 
da aktif rol almaya başladım.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Gaziantep her zaman Türkiye ve 
dünya için değerli bir bölge olmuştur. 
Bizim bulunduğumuz gıda sektörü 
diğer sektörlere göre dış faktörlerden 
daha az etkilenmektedir. Ancak her ne 
kadar sağlam bir sektör olarak gözükse 
de inovasyonun daha zor olduğu bir 
sektördür. Bu nedenle artan rekabet 
ve daralan pazarlar için en iyi şekilde 

konumlanarak üretim ve iş yönetim 
süreçlerine inovatif şekilde yaklaşmak 
gerekiyor. Kar marjlarının düştüğü bu 
dönemde doğru ve verimli yatırımlarla 
maliyetlerin düşürülmesi ve değerin 
artırılması ile sektörün çok daha iyi 
yerlere gideceğine inanıyorum.

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

4. Kuşak aile üyesi olduğum şirketin 
ve benden önceki jenerasyonun bilgi 
birikiminden yararlanarak başta gıda 
olmak üzere yeni sektörlerde de yeni 
işler kurmayı planlıyorum. Şu anda 
sağlıklı atıştırmalık sektöründe faaliyet 
göstereceğimiz yeni bir proje üzerinde 
çalışıyorum. Bu sene sonuna kadar 
projeyi ticarileştirerek piyasaya çıkmayı 
hedeflemekteyiz.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin gibi 
genç girişimcilerin rolü nedir?

Gaziantep, ticaret ve sanayi hayatı 
içinde bulunan tüm paydaşlara alın teri 
ile çalışmayı öğretti. Babalarımızdan 
ve dedelerimizden emek göstermeyi 
ve işine sahip olmayı gözlemledik. 
Ailelerimizin bize eğitim hayatımızda 
destek olması ve vizyonumuzu 
genişletmemize imkan sağlaması 
ile beraber öğrendiğimiz yenilikleri 
Gaziantep’teki işlerimize katarak bu 
ekosistemi daha da geliştireceğiz. 
Gaziantep’in içinde bulundurduğu 
çalışkanlık kültürü ile bu yenilikçi 
vizyonun bizim gibi genç girişimciler 
aracılığı ile birleştirilmesinin önce 
şehrimize sonrasında ülkemize çok katkı 
sağlayacağına inanıyorum.

GAGİAD’a üye olma amacınız 
nedir?

Öncelikle GAGİAD şehrimize katkı 
sağlayan bir oluşum olduğu için bu 
yapıda ben de görev almak istedim. 
Her ne kadar istekli ve donanımlı 
olsan bile bazı şeylerin bireysel olarak 
yapılması zor olduğu için GAGİAD’ın 
benzer amaçları hedef edinmiş insanları 
bir araya getirmesi şehrimiz için çok 
değerlidir. Bunların yanında GAGİAD’da 
yeni insanlarla tanışarak kendimi 
sosyal, kültürel ve iş ilişkileri açısından 
geliştirebileceğimi düşündüğüm için 
GAGİAD’a üye olmak istedim.

20 Mart 1999 yılında 
Gaziantep’te doğdum. 
İlkokul, ortaokul ve 
lise eğitimlerimi 
Gaziantep Kolej 
Vakfı’nda tamamladım. 
2022 yılında Koç 
Üniversitesi Elektrik 
ve Elektronik 
Mühendisliği lisans 
ve İşletme yandalı 
programlarından 
mezun oldum. 
Gaziantep Sanayi 
Odası Yeni Nesil 
Sanayici Platformu’nun 
Ekonomi 
komisyonunda faaliyet 
göstermekteyim. 
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Mert GÖYMEN

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

Üniversite eğitimi ve aynı anda 
çalışma hayatı için Mersin ‘e taşındım. 
2022 yılında üniversite eğitimimi 
tamamlayıp Mersin ‘de iş hayatıma 
devam ettim. 2024 yılında tekrardan 
memleketim Gaziantep ‘e dönüp iş 
hayatıma burada devam ediyorum.

İş yaşamına nasıl başladınız?        

Küçük yaşlardan itibaren hem iş 
ortamına alışma hem de işleyişin 
nasıl ilerlediğini gözlemleme için okul 
süreleri harici tüm boş vakitlerimizde 
babamızla beraber iş yerine giderdik. 
10-11 yaşlarına gelmemle beraber 
ufaktan da olsa bazı işleri öğrenmeye 
başladım. 18 yaşında ise Mersin ‘e 
taşınınca oradaki tesisin inşaatının 
ve sisteminin kurulmasında aktif 
çalışmaya başladım.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Gıda sektörü her zaman olduğu 
gibi şu anda da yoğunluğunu 
ve aktifliğini sürdürmeye devam 
etmektedir. Bu koşulları göz önünde 
bulundurduğumda sektörün seyrinin 
normal olduğunu düşünüyorum.

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

Yeni projelerimiz mevcut. Şu anda 
ilerlemekte olan özel organize, antrepo 
ve ges projelerinin bitmesiyle onlara 
da hız kazandıracağız.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Gaziantep ‘in sanayi şehri olması ve 
bu denli gelişmesinde en önemli etken 
olan sanayici aile büyüklerimizden bu 
bayrağı teslim alıp üretken, yenilikçi 
ve gelişmeye açık bir vizyon ile bu 
başarıları daha da arttırıp, şehrimizi 
ülkemizin en önemli sanayi ve ticaret 
şehri haline getirme görevi bizlere 
düşüyor. Gençler olarak çok çalışıp 
üretmeye devam etmemiz gerekiyor.
 
GAGİAD’a üye olma amacınız 
nedir?

Bu zamana kadar iş hayatında 
edindiğim tecrübelerle beraber 
yeni nesil iş insanları ile bir arada 
bulunup hem fikir alışverişi hem de 
yeni bakış açıları keşfetmek ve bu 
keşifle şehrimize, sanayicilerimize 
ve girişimcilerimize yardımcı olma 
niyetindeyim.

Ben Mert Göymen. 
1999 yılı Gaziantep 
doğumluyum. 
Üniversite eğitimine 
kadar eğitim-öğretim 
hayatım Gaziantep ‘te 
sürdü. 
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Nihat AKINAL

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

Çalışkan, yeniliklere ve kendini 
geliştirmeye açık bir insanım. 

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Nakliyat sektörü bir ülkenin en temel 
yapı taşlarından birisidir. insanların 
bunun öneminin farkında olduğunu 
müşterilerimizden aldığımız geri 
dönüşlerde görmek çok güzel. güncel 
ülke ekonomisi ve şartlarında biz ve 
sektörümüzde işini layığı ile yapan 
firmalar sektörü daha ileri noktalara 
taşımaktadır.

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

Şirket hedeflerimizi gelecekteki 
ihtiyaçları ve şartları öngörerek sürekli 
güncellemeye ve müşterilerimize 
daha iyi hizmet vermeye çalışıyoruz. 

hedefimiz sektörde daima en iyi 
hizmeti vermek.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Gaziantep Sanayi, Üretim ve Ticaret 
Olarak Türkiye Cumhuriyeti'nin en 
önemli şehirlerindendir. Bizim bu 
noktadaki rolümüz Gaziantep'in 
Türkiye'nin ve Dünyanın önemli 
ticaret noktalarına olan bağlantısını 
sağlamaktır. Gaziantep Ekonomi olarak 
büyüyorsa nakliyat sektörünün bu 
konuda payının büyüklüğü tartışılmaz 
bir gerçektir. 

GAGİAD’a üye olma amacınız 
nedir?

Yenilikçi ve geliştirici etkinlikleri 
,organizasyonları ve Gaziantep'te 
birlikteliği sağlayan bir dernek 
olduğuna inanmam.
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Polat HAKSAL

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

Öğrenimimi tamamladıktan sonra 
Lojistik ve Enerji sektörlerinde faaliyet 
gösteren firmamızda görev almaya 
başladım.

İş yaşamına nasıl başladınız?        

Ailemin ticaret hayatında olmasından 
dolayı küçüklüğümden beri, 
büyüklerimin yanında kazandığım 
tecrübeler ile 2015 yılında aile 
şirketimizde çalışmaya başladım.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Gaziantep'te lojistik sektörünün 
mevcut durumu oldukça dinamik 
ve büyümeye açık bir sektör olarak 
öne çıkıyor. Şehrimiz, stratejik 
konumundan ve sanayi şehri 
olmasından dolayı Türkiye'nin önemli 
lojistik merkezlerinden biri haline 
gelmiştir. Özellikle Ortadoğu'ya 
yakınlığı, uluslararası ticaretin 
artmasıyla birlikte lojistik faaliyetleri 
önemli ölçüde etkilenmektedir.
Son yıllarda Gaziantep'te lojistik 
sektöründe yaşanan gelişmeler, 
depolama, taşıma ve dağıtım 
gibi alanlarda yapılan yatırımlarla 
desteklenmektedir. Bu durum, şehrin 
ekonomik büyümesine ve istihdam 
artışına olumlu katkı sağlamaktadır.
Ancak, sektördeki bazı zorluklar da 
göz ardı edilmemelidir. Özellikle 
uluslararası ticaretin karmaşıklığı, 
gümrük işlemleri, ekonomik 
değişkenler, taşıma maliyetleri gibi 
faktörler lojistik firmaları için bazı 
zorluklar doğurabilmektedir.

Genel olarak bakıldığında, 
Gaziantep'teki lojistik sektörü 
potansiyelini koruyan ve genişleyen 
bir yapıdadır. Şehrin stratejik konumu, 
yatırımların devam etmesi ve iş 
birliklerinin artmasıyla birlikte sektörün 
geleceği oldukça parlak görünmektedir.

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

Genç bir iş insanı olarak çevre 
dostu taşıma yöntemleri ve enerji 
verimliliği odaklı lojistik projelerinin 
hayata geçirilmesi ile hem çevresel 
sürdürülebilirliğin sağlanması hem de 
maliyetleri düşürülmesi için projeler 
geliştirmekteyiz.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Gaziantep'teki genç girişimcilerin, 
şehrin ekonomik ve sosyal 
dinamiklerine önemli katkılar 
sağlayacağını; yenilikçi yaklaşımları ve 
girişimci ruhlarıyla şehrin gelecekteki 
büyümesine ve gelişmesine katkıda 
bulunmaya devam edecekleri 
düşünmekteyim.

GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?

GAGİAD uzun yıllardır ailemin üyesi 
olması dolayısıyla çocukluğumdan 
beri içerisinde olduğum bir dernekti. 
Kentimizde gerek sanayi ve ticaret 
alanında gerekse sosyal ve kültürel 
alanda fark yaratan işler yapması 
nedeniyle GAGİAD’da yer almak 
istedim.

1993 yılında Gaziantep 
şehrinde doğdum, 
İlk, orta ve lise 
eğitimini Gaziantep’te 
tamamladıktan sonra 
yükseköğrenimimi 
Beykent Üniversitesi 
Lojistik bölümünde 
tamamladım. 
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Sinan ONGUN

Y E N İ  Ü Y E L E R GENÇ ÇİZGİ

Kendinizi tanıtır mısınız?

2011 yılında Sabancı Üniversitesi 
Yönetim Bilimleri Fakültesi' nden 
mezun oldum. 2014 yılında eşim 
Demet Ongun ile evlendim ve 2016 
yılında oğlumuz Turgut Çınar dünyaya 
geldi.

İş yaşamına nasıl başladınız?        

Çocukluğumdan beri hafta sonu 
ve yaz tatillerinde sürekli işyerinde 
bulundum. Lisans eğitimimi 
tamamlayana kadar aile şirketlerimizde 
çeşitli pozisyonlarda çalışma ve işi 
öğrenme şansım oldu. 2012 yılından 
beri de Hızlı tüketim ürünleri alım-
satım sektöründe 3 nesildir faaliyet 
gösteren aile şirketlerimizde yönetici 
olarak çalışmaya başladım.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

İçinde bulunduğumuz küresel 
ekonomik krizin etkileri ne yazık 
ki tüm sektörleri olduğu gibi 
bizim sektörümüzü de çok ciddi 
etkilemektedir. Özellikle son iki yıldır 
yaşanan ciddi enflasyon artışı alım 
gücünü çok düşürmüş ve tüketimin 
temel ihtiyaçlar ile kısıtlı kalmasına 
neden olmuştur.

Yeni projeleriniz var mı? 
Hedefleriniz nelerdir?

Teknolojik gelişmeleri yakından 

takip etmeye çalışıyorum. Bunların 
içinden sektörümüze uygun yenilikleri 
kendi şirketimize entegre ederek, 
daha sürdürülebilir bir yapı kurmaya 
çalışıyoruz. Pandemi ile birlikte zorunlu 
olarak uzaktan çalışma modelini 
tecrübe ettik. Bu tecrübeyi fırsata 
çevirerek, alım-satım-kontrol-denetim-
raporlama süreçlerini tam otomasyona 
çevirmeye çalışıyoruz. Böylece manuel 
takip etmek zorunda kaldığımız 
ve tamamen bize bağımlı yürüyen 
sistemi değiştirmiş olduk.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin 
gibi genç girişimcilerin rolü 
nedir?

Aile şirketleri Gaziantep ticaret ve 
sanayisinde çok önemli bir paya 
sahip. Yeni nesil yöneticilerin rolü 
sahip olduğumuz bilgi ve birikimleri, 
günümüzün gerektirdiği yenilikler ile 
harmanlayarak sürdürülebilir ve çok 
daha güçlü yapılar kurmak olmalıdır.

 
GAGİAD’ a üye olma amacınız 
nedir?

Şehrimizin ekonomik ve kültürel 
gelişimine katkı sağlamak için çalışan 
derneğimizi desteklemek ve bu 
ailenin içinde yer almak istedim. Farklı 
sektörlerde yer alan çok değerli diğer 
dernek üyelerimiz ile karşılıklı bilgi 
ve fikir alışverişinde bulunabilmek  
ve aynı zamanda sosyalleşebilmek 
için de GAGİAD' a üye olmaya karar 
verdim.

30 Kasım 1987 
tarihinde Gaziantep' 
te doğdum. İlk-orta 
ve lise eğitimimi 
Gaziantep'te 
tamamladım.
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Ekrem
ÖZİL
1993 yılında 
Gaziantep'te doğdum. 
İlköğretim ve liseyi 
Sanko okullarında 
tamamladıktan sonra, 
üniversite eğitimimi 
Sabancı Üniversitesi 
Endüstri Mühendisliği 
bölümünde aldı.m.

Kendinizi tanıtır mısınız?

Şu an da aile şirketimiz Gülsan 
Holding'de BCF satış bölümünde 
çalışıyorum.
 
İş yaşamına nasıl başladınız?   
     
İş hayatına birçok Gaziantepli gibi küçük 
yaşlarda yaz ve sömestir tatillerinde 
adım attım. O dönemlerde, iş dünyasının 
tozlu raflarında çalışmanın önemini tam 
olarak kavrayamasam da, şimdi geriye 
dönüp baktığımda bu deneyimlerin ne 
kadar değerli olduğunu net bir şekilde 
görüyorum. Arkadaşlarım bilgisayar 
oyunlarının keyfini çıkarırken, ben 
otomotiv yedek parçalarını taşıyordum. 
Zaman zaman bu durumlardan şikayet 
etsem de, her iş günü büyük bir istekle 
işe gittim ve her tatil döneminde 
farklı departmanlarda çalışma fırsatını 
değerlendirdim. Üniversiteden mezun 
olduktan sonra aile şirketimiz olan 
Tfilo Araç Kiralama'da yaklaşık iki yıl 
süren bir tecrübe kazandım. Sonrasında 
Gaziantep’e taşınarak, şu an da Gülsan 
Holding’de BCF satış bölümünde 
çalışıyorum.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

Pandemi süreci, insanların tüketim 
alışkanlıklarını köklü bir şekilde değiştirdi 
ve bu değişim halı sektörünü de etkiledi. 
Ancak, bu sürecin zamanla düzeleceğini 
ve sektörün eski canlılığını tekrar 
yakalayacağını umuyorum.

Yeni projeleriniz var mı? 

Şu an da sürdürdüğüm bazı projeler 
mevcut, Gülsan Holding’in pazar 
konumunu güçlendirmek ve yenilikçi 
çözümler sunmak üzerine odaklanıyor. 
Dijital dönüşüm süreçlerini hızlandırarak 
müşteri memnuniyetini artırmayı 
ve operasyonel verimliliği artırmayı 
hedefliyorum. Ayrıca, çevre dostu 
uygulamalara ve sürdürülebilirliğe yönelik 
yeni stratejiler geliştirerek hem çevresel 
hem de toplumsal sorumluluklarımızı 
yerine getirmeyi planlıyorum.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin gibi 
genç girişimcilerin rolü nedir?

Gaziantep sanayisi yeniliklere oldukça 
açıktır ve birçok lider firmayı bünyesinde 
barındırmaktadır. Genç girişimcilerin 
taze fikirleri ve görüşleri, deneyimli iş 
insanlarının tecrübeleri ile birleştiğinde, 
Gaziantep sanayisine önemli ve olumlu 
katkılar sağlayacağına inanıyorum.

GAGİAD’a üye olma amacınız 
nedir?

GADİAD benim için çocukluğumun 
geçtiği, havasını koklayarak büyüdüğüm 
bir aile. GAGİAD’a üye olma amacım, iş 
dünyasında güçlü bir ağ oluşturmak ve 
diğer yeni nesil girişimcilerle etkileşimde 
bulunarak yeni bağlantılar yaratmaktır. 
Ayrıca, derneğin düzenlediği seminer 
ve eğitimlerle sektörel bilgi ve deneyim 
kazanarak iş stratejilerimi geliştirmek 
istiyorum.
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Batuhan
TEYMUR
Ben Batuhan Teymur, 
30.08.1995 tarihinde 
Gaziantep te dünyaya 
geldim. University 
Of Washington'da 
işletme eğitimimi 
tamamladıktan sonra 
Gaziantep'e döndüm.

Kendinizi tanıtır mısınız?

İstanbul Beykent Üniversitesinde de İç 
Mimarlık bölümünü bitirdikten sonra 
Gaziantep'e kesin dönüş yaptım ve 
bundan sonra profesyonel olarak iş 
hayatına başladım.
 
İş yaşamına nasıl başladınız?   
     
İlk iş hayatıma 2021 yılında ASCE 
İnşatta satın alma bölümünde 
başladım ve sonrasında proje müdürü 
olarak görevimi devam ettirdim. Asce 
inşaatta çok fazla tecrübe ve deneyim 
kazandıktan sonra kendi şirketimi 
kurmak için, 2024 Şubat ayında kendi 
rızam ile istifa etmiş bulunmaktayım. 
İnşaat sektöründeki tecrübelerimi 
BTH inşaat üzerinden devam etmeyi 
planlamaktayım.

Gaziantep’te faaliyette 
bulunduğunuz sektörün şu 
an ki durumu hakkında neler 
düşünüyorsunuz?

İnşaat sektörü şuanda satış açısından 
çok gerilemiş vaziyettedir, bunun en 
önemli nedenlerinden başta maliyet 
ve işçiliklerin artmasından kaynaklıdır. 
İkinci bir husus ise deprem konutlarının 
yapımları devam ettiği için kalifiye işçi 

ve usta bulmak çok zorlaşmıştır. Bunun 
ülkemizdeki bütün alanlar için geçerli 
olduğunu düşünüyorum ve en yakın 
zaman düzelmesini temenni ediyorum.

Yeni projeleriniz var mı? 

Şu an benim ve ekibimin üzerinde 
çalıştığı, geri dönüşüm ve 
sürdürülebilirlik ile ilgili projelerimiz var. 
Bütün dikkatimizi ve yoğunluğumuzu 
geri dönüşüm ve sürdürülebilirlik ile 
ilgili çalışmalara verdik. Hedef olarak ta 
farklılığımız ve farkındalığımız ön plana 
çıkarak Gaziantep'ten yenilikçi projeler 
çıkarmaktadır.

Gaziantep ticaret hayatının ve 
sanayisinin gelişiminde sizin gibi 
genç girişimcilerin rolü nedir?

Gaziantep'teki istihdam ve 
sürdürülebilirliğin nesilden nesillere 
aktarılmasını sağlamak en büyük 
hedeflerimin başında gelmektedir.

GAGİAD’a üye olma amacınız 
nedir?

Sosyal sorumluluk projelerinde görev 
almak ve dernek üyelerinin takdire 
şayan çalışmalarına küçükte olsa katkı 
sağlayabilmek.
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